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Sreče človeku ne da niti 
država niti partija niti...
Ne vem zakaj smo ljudje raje slabe kot dobre volje. In ne vem zakaj smo prepričani, da imajo vsi srečo razen nas 
samih. Velikokrat pa smo celo prepričani, da nekdo srečo deli, čeprav si jo (po Kardelju) moramo najti sami.
(Mef) Dovolj sem star, da sem v življe- delo, da imamo vsaj povprečno plačo,

Kam kam
Ta-le ples pa poznam, 
imenuje se: Kam, kam.
To je naš občinski ples, 

plešeta ga skladno DeSUSu in Zares, 
včasih skupaj Oljka in Lista Izolani, 

v SD - ju pa največkrat sami 
IJN na silo kolo vodi, 

in včasih SJN grdo pohodi.
SDS spominja malo na vojake, 

Zbujena Izola pa še lovi korake. 
Ko kolu se pridružijo še Italijani, 
plešemo do proračuna, kot pijani.

Mandračev koledar in IZOkartica
Konec leta je čas za darila in s to, za
dnjo številko Mandrača v tem letu smo 
vsem naročnikom na dom poslali tudi 
poseben koledar z naslovom: Izola, 
mesto ribičev, delavcev in kmetov. Po 
pošti pa smo poslali tudi IZOkartico za 
leto 2009, skupaj s položnico za plačilo 
polletne naročnine, ki ostaja, recesi
ji navkljub, nespremenjena, lastniki 
IZOkartice pa dobijo še 10% popust. 
Koledarje lahko kupite tudi v trafikah.

nju srečal že veliko ljudi, ki so bili in 
so še prepričani, da bi za njihovo srečo 
lahko poskrbeli drugi.
Morda res. Toda trežava je v tem, da 
sreča ni nekaj takšnega, kar bi lahko 
vzeli in skrili samo zase. Še v primeru, 
da bi zadel na super lotu, bi jo moral 
deliti z državo pa z invalidi, ki od tega 
dobijo svoj delež pa s sorodniki, z 
upniki, z banko in še kom. In čeprav 
se v prvem trenutku zdi, da je sreča 
samo vaša se kaj kmalu izkaže, da so 
jo zagrabili tudi drugi in naenkrat po
stane manj srečna če ne kar nesrečna. 
Res pa je, da je treba za srečo nekaj 
le storiti. “Najmanj kupiti srečko” bi 
rekli Gorenjci, ampak vsi pač ne more
mo zadeti na loteriji in si iščemo druge 
vrste sreče. Recimo srečo, da imamo

da ustvarjamo, da imamo dobre sode
lavce, da razmišljamo o prihodnosti in 
da si ob napovedih recesije rečemo: 
Če smo preživeli vojno bomo tudi re
cesijo. V Mandraču imamo veliko te 
sreče in kar lepo si jo delimo med se
boj, čeprav so trenutki, ko nas dušijo 
dolgovi ali ko se dnevno delo potegne 
v nočno in ni časa niti za spanje. Am
pak, tudi to je del novinarskega dela in 
če to počnemo vsi nam je lažje. 
Posebna sreča pa je, ko nas Izolani 
pokličejo in povedo, da bi radi postali 
naši naročniki. Z vsakim novim čla
nom naše časopisne družine se nas 
dotakne nekaj nove sreče.
Res je, človeku sreče ne da ne država 
ne partija. Dajo mu jo naročniki.
Hvala vam.
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Lepe praznike ter veliko uspehov, Buone feste e sinceri auguri per un 2009

sodelovanja in predvsem strpnosti v coronato da successi, spirito di

prihajajočem letu 2009 Vam želi, collaborazione e tolleranza,
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Vaš župan, Il vostPb sindaco,

dr. Tomislav Klokočovnik . dott. Tomislav Klokočovnik •
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GRADBENIŠTVO IN IZVAJALSKI INŽENIRING 

GMD MILANIČ DUŠAN S J*, unti. inž. gradti. 
gsm 041 633 987

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743
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POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Tel. 05/64 040 64
Kristanov trgi-tržnica

Izdelki za zdravo življenje urnik
ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

w

0 BANKA KOPER komunala
izda - šota

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
PONEDEUEK-PETEK: 8.oo - 17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU-TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 ur) tel.: 041/ 650 375
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Proslava brez kulture je kot 
hrenovka brez gorčice
Bila je proslavo ob dnevu samostojnosti in bil je koncert Vlada Kreslina. Še dobro, da se je oboje dogajalo na istem 
mestu in tako je bila proslava deležna velikega števila obiskovalcev, koncert pa finančne podpore.
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Nabito polna dvorana kulturnega 
doma je delovala mladostno, verjet
no tudi zaradi novih zaves in nekaj 
več barve po oderskih deskah, tudi 
fasada se je skrila za lepšo zaščito, 
ki ji je manjkal le dvojezični napis, 
terasa je bila obsijana z lampioni, z

velikega ekrana pa je bilo slišati naj
prej praznični nagovor župana izol
ske občine, nato pa je prišla glasba 
in nekateri so, tudi pri temperaturi 
pod ničlo in ob burji, vzdržali več 
kot dve uri, kolikor je trajal nastop 
Kreslina in njegovih.

E LTA
KABELSKA TELEVIZIJA IZOLA

Vsem našim strankam in krajanom Izole 
voščimo vesele Božične praznike 

in srečno Novo leto 2009
Ai nostri clienti ed a tutti gli abitanti d'isola 

Auguriamo un Buon Natale ed un felice 
Anno Nuovo 2009

Na koncertu Vlada Kreslina ni bilo 
dolgčas, tako kot ni bilo dolgčas niti 
občinskim delavcem za kar je po
skrbela vodovodna napeljava, ki je 
počila in voda, ki je ponovno zalila 
prostore občinskega redarstva.
V praznični Izoli res ni dolgčas, vsaj 
tam, kjer se dogajajo stvari za naj
mlajše: v parku Pietro Coppo in na 
drsališču, ki privablja v Izolo tudi 
mnoge drsalce iz sosednjih občin.

Drsališče na Kampi je odprto vsak dan od 10. ure pa do 22.00 ure zvečer, 
ostalo pa bo tukaj vsaj do sredine januarja. Glede na to, koliko najmlajših 
Izolanov spoznava drsanje bomo kmalu dobili še hokejski klub.
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Sonce ni samo eno in ni samo rumeno.
Mlada, pravkar rojena sonca so modra,
Nekoliko starejša so bela,
Sonca srednjih let so rumena, 

še starejša sonca so oranžna,
najstarejša sonca so rdeča in potem jih ni.

I Naš planet združuje vse te barve 
I in nam jih ponuja na razstavi življenja: 

zasnežene Alpe in Dolomite,
modre ravnice zaliva in zelene Šavrine, 

s w rumena žitna polja in cvetove regrata, 
oranžne kakije in vijolične glicinije,

^ srebrna jutra in zlate večere.
. riS '' Zemlja je samo ena in je samo naša.

Poskrbimo zanjo in ohranimo vse njene barve.

Il sole non è uno solo, il suo colore non è soltanto giallo.
Il sole appena nato è azzurro, 

un altro, un po’ meno giovane, è bianco, 
e man mano che “invecchia” diventa dapprima arancione

per assumere infine un colore rosso vivo, prima di scomparire del tutto.
I % Il nostro pianeta ci offre innumerevoli combinazioni di queste cromie 
■ - riproponendole nella ricchezza del creato:

le innevate cime delle Alpi e delle Dolomiti, 
le distese azzurre del golfo ed i verdi colli dei Šavrini, 

i gialli campi di grano ed i fiori del dente di leone, 
i cachi arancione ed i fiori di glicine color lillà, 
le albe d’argento ed i tramonti dorati.
La terra è una sola ed appartiene a noi.
Prendiamoci cura di lei, preserviamo tutti i suoi colori.

komunala
izda - isola

i cacm arancione e o i non ai gnci 
le albe d’argento ed i tramonti i 
La terra è una sola ed appartien 
Prendiamoci cura di lei, presen/
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LA SOMMA DESI

Kolektiv Komunala Izola d.o.o. 
Il collettivo della Komunala di Isola

DELMAMMOGRAFO.
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Pogovor

Proračun je sprejet, zdaj 
potrebujemo samo še denar

- Letos smo sprejeli kar tri proračune. 
Najmanj kar lahko ob tem ugotovim je 
to, da so imele strokovne službe prak
tično celo leto delo samo s proračuni, 
saj smo letošnjega trikrat ali štirikrat 
popravljali, takoj ko je bil sprejet pa 
smo morali že začeti pripravljati na
slednja dva. Tukaj je zelo pomembno 
delo opravila Irena (Ostrouška op.a.), 
ki je morala nekako koordinirati to 
delo v zadnjih par mesecih.
- Do kakšne mere je proračun za 
2009 in 2010 v resnici usklajen?
- Moram povedati, predvsem zaradi 
Izolanov, da pripombe o tem, kako se 
glede proračuna nismo dogovarjali, 
ne držijo. Saj smo se srečali na kole
giju in tudi ločeno ter se pogovarjali o 
projektih. Saj obstaja seznam iz kate
rega se vidi, da se nismo pogovarjali 
o trtah ampak o tem, čemu bomo dali 
prioriteto v naslednjih letih. Jaz sem 
imel občutek, da med nami obstaja 
komunikacija in tudi z Moljkom in 
Zeličevo iz SD-ja sem se pogovarjal. 
Res pa je, da se z Aleksijem Skokom 
nisem mogel pogovarjati o novem pro
računu preprosto zato, ker je ta mladi 
mož še pred letošnjimi nepotrebnimi 
volitvami, v tej moji pisarni pogojeval 
sprejem letošnjega proračuna z mojim 
odstopom s funkcije izolskega župana. 
Zato sem na pogovore povabil gospo
da Moljka in ker je ta izjavil, da ne želi 
biti sam je s seboj pripeljal še gospo
dično Zeličevo. Meni je res žal, ampak 
drugače ni šlo, saj ne morem preboleti 
tega, da predsednik tako močne stran
ke kot je SD pogojuje sprejemanje ne
kega tako pomembnega dokumenta 
z odstopom župana. Zato se nisem 
želel pogovarjati z njim, pogovarjal pa 
sem se z njegovo stranko. Skušal sem 
vključevati njihove predloge, vključ
no s sprejemanjem amandmajev na 
petkovi seji, ki bi skoraj zamajali cel 
proračun. Želeli smo biti kooperativni, 
vendar ne na tak način, da me dejan
sko postavijo v položaj, ko bi moral 
sprejeti njihov proračun in ne svojega. 
S tem, ko so se enkrat vzdržali, dru
gič pa glasovali proti proračunu pa so 
dejansko pokazali, da jim sploh ni do 
amandmajev, ki so jih sami predlagali 
in smo jih mi vsi skupaj sprejeli. Sicer 
pa je to njihov problem in problem 
stranke, ki bo na ta način samo še iz
gubljala na lokalni ravni.
- Seveda ne smemo pozabiti, da gre 
vendarle za opozicijo.
■ Meni je zelo jasno, da zmagovalec 
na volitvah pač skuša izpeljati svoj 
program, naloga opozicije pa je, da ga 
pri tem nadzoruje in mu stalno gleda 
pod prste in hkrati skuša svoje progra
me vriniti v proračun. To, da potem za 
tak proračun ne glasujejo pa je seveda 
nehigijensko.

- Ampak, zdaj bo s proračuni dve 
leti mir, če odmislimo zelo verjetne 
rebalanse.
- Zdaj imamo osnovo na kateri lahko 
delamo. Po svoje je prav, da je prora
čun na nek način previden, socialno 
naravnan. Vseeno pa je treba vedeti, 
da 27 milijonov Burov ni tako malo 
denarja in ga bomo pač namenili ure
janju našega mesta in kvaliteti življe
nja, saj osebno pričakujem, da se bo 
recesija v tej naši malo občini še kako 
občutila. Danarja tukaj na obali ni, ve
lika podjetja so v glavnem skrahirala, 
denarja na njihovih računih ni, banke 
niso likvidne in ljudje bodo na cesti. 
Tudi na to se je treba pripraviti.
- Odrekli ste se večini projektov, ki 
ste jih obljubljali pred volitvami.
- Res je. Lahko bi vztrajal na nekaterih 
pa nisem. Jaz ne potrebujem spomeni
kov sebi in mojemu delu. Raje vidim, 
da ljudje živijo dobro in da so zado
voljni, kot pa da sebi gradim nekakšne 
megalomanske spomenike, kot se to 
dogaja v marsikateri občini. Mene bolj 
skrbi, kaj se bo dogajalo z ljudmi, ki 
so že in še bodo izgubljali delo. V teh 
razmerah niti ne morem razmišljati o 
gradnji kulturnega centra, če se lahko 
zgodi, da bomo imeli pred občinsko 
hišo ljudi, ki bodo zahtevali delo, če
prav jim ga mi nismo vzeli. Zato se 
moramo že zdaj organizirati, skupaj s 
službami, ki delajo na tem področju, 
da pripravimo programe ukrepov za 
primer res hude krize.
- Javnost, bolje rečeno, mediji pa ne 
kažejo velike naklonjenosti takšne
mu razmišljanju.
- Tega ne bi rad komentiral. Imam pa 
občutek, da nekatere stvari niso takš
ne, kot jih nekateri vidijo. Ne mislim, 
da imajo kaj proti meni. Bolj se mi 
zdi, da se piše kritično po inerciji. Jaz 
tudi razumem, da mora novinarstvo 
podpirati opozicijo bolj kot pozicijo, 
vendar je res, da so bili po končani 
seji občinskega sveta na kateri smo 
sprejeli proračuna za dve leti, zelo

benevolentni do opozicije, mnenje 
župana pa jih ni niti zanimalo. To se 
mi zdi novinarsko nekorektno. Slišal 
sem tudi, da so nekateri novinarji med 
sejo svetnikom opozicije namigovali 
naj zastavljajo vprašanja, ki naj bi zru
šila predlog proračuna. To gotovo ni 
novinarska korektnost. Zato sem nad 
njihovim spremljanjem sej občinskega 
sveta in dogajanja v občini včasih kar 
razočaran.
- Pravijo, da imate itak večino in lah
ko sprejmete kar hočete. Ali ta koali
cija res obstaja?
- Moram ponoviti, da nimamo nobene 
koalicije. Poglejte samo primer Darka 
Grada, iz naše stranke, ki je nam in 
strokovnim službam ob proračunu dal 
vetra. Mi smo družba zrelih ljudi, ki 
se odločajo po svoji vesti in znanju. 
Nismo organizirani tako, da nam nek
do vnaprej pripravi vprašanja in nas 
postavi v vlogo, da sprašujemo nekaj, 
kar morda niti ne razumemo. Tudi to 
se_dogaja na sejah občinskega sveta.
- Še par dni manjka do novega leta. 
Česa se v novem letu najbolj veselite. 
Je to tlakovanje Sončnega nabrežja 
ali urejanje svetilnika?
- Moram povedati, da nam je prejšnja 
oblast s svetilnikom naredili velikan
sko škodo, saj moramo že plačati 220 
tisoč Burov odškodnine zaradi od
stranjenih objektov in prav kmalu bo 
prišla še ena podobna “porcija” zaradi 
enakega razloga. Kdo bo to plačal? Ne 
bo plačala niti SD, niti bivše vodstvo 
Komunale ampak bomo plačali mi 
vsi.

Zato bomo morali ukrepati proti ti
stim, ki so dejansko povzročili škodo 
vsem nam. Seveda si želim, da bi 
svetilnik vsaj delno uredili. Sanira
ti moramo pomol, ki ga je voda čisto 
razžrla, morda še urediti obalo, pove
čati kopalne in zelene površine, veliko 
več od tega pa ne bomo delali, pa še to 
bomo naredili v dveh fazah. Prome
nada pa ni tako draga investicija, saj 
imamo zanjo vsega kakšnih 200 tiso
čakov, hkrati pa je pomembna, saj mo
ramo doseči red na tem sprehajališču. 
Zdaj se namreč najemniki tako širijo 
proti morju, da skoraj ni več prostora 
za sprehajalce, kaj šele za matere z 
otroškimi vozički.
- Garažna hiša se očitno oddaljuje?
- Ne bom odstopil od garažne hiše za 
nobeno ceno. Najti moramo pravi do
govor z občani. Tudi jaz nisem za toli
ko stanovanj na tem območju, saj jih 
je zraslo več kot je bilo načrtovano. Tu 
imamo dvojni problem, saj mora vsa
ko stanovanje imeti dve parkirni mesti 
in tako se zmanjšuje število parkirišč 
za javno rabo, po drugi strani pa in
vestitorji pravijo, da se jim ne izplača 
graditi zgolj garažno hišo. Tudi to lah
ko razumem, ampak treba je vztrajati 
in iskati tistega, ki bo šel v tako inve
sticijo. Tudi jaz bi želel imeti podze
mno garažo nad njo pa travo in parke, 
vendar se bojim, da bomo takšnega 
soinvestitorja težko našli. Strokovne 
službe mi pravijo, da sem idealist, če 
razmišljam, da bo kdo gradil tako drag 
objekt, vendar treba je poskušati. Ga
ražna hiša pa vsekakor spada v center, 
ne pa pred mesto, češ da se bomo po
tem z javnim prevozom vozili v mesto. 
Potem garažne hiše niti ne rabimo.
- Je kakšen dogovor glede urejanja 
komunalnih privezov in marine?
- Marina me je razočarala, gospod Ca
lassi me je tudi razočaral. Moja vrata 
so bila odprta za dogovarjanje, želel 
sem si, da bi zakopali bojno sekiro, 
vendar niso razumeli, da jaz ne mo
rem in ne smem vrniti vodnega dovo
ljenja, ki smo ga dobili od države. Jez 
sem v tem primeru uradnik in takšne 
neumnosti ne morem narediti. Gos
pod se mora zavedati, da pri teh svojih 
zahtevah nima podpore Izolanov, da 
je čaša potrpljenja Izolanov že polna 
in tudi moje potrpljenje je pri koncu.
- Kje boste silvestrovali?
- Doma in potem morda tudi na pro
stem, toliko da nazdravimo z Izolani

(ur)



Ponedeljek, 29.december2008, št. 789M/iMDR/lt 4
----------------------------------------------------------------------------------------------- Proračun ---------------------------------------

Vsak bo dobil nekaj, vsi 
skupaj pa bolj malo
Na petkovi 3. izredni seji izolskega Občinskega sveta so svetniki s 15 glasovi »za«, 2 glasovoma «proti« in 6 
»vzdržanimi« sprejeli odlok o proračunu občine Izola za leto 2009, prav tako so z večino glasov sprejeli odlok 
o proračunu občine Izola za leto 2010, letne načrte razpolaganja in pridobivanja nepremičnega premoženja 
občine Izola za obe leti ter kadrovski načrt Občine Izola za leti 2009 - 2010.
Po slabih treh urah razprave so 
svetniki sklenili, da nadaljujejo s 
sprejemanjem predloga proračuna 
za leto 2009 po skrajšanjem postop
ku. V drugi obravnavi proračuna je 
Občinski svet z večino glasov sprejel 
amandmaje za povečanje sredstev 
za nepremično kulturno dediščino 
za projekt Arheološki park Simo
nov zaliv, za zagotovitev sredstev za 
mladinsko raziskovalno dejavnost, 
za uvrstitev novih proračunskih 
postavk za neposredno sofinanci
ranje Društva upokojencev Izola 
in Društva upokojencev Jagodje - 
Dobrava, za predčasno dokončanje 
širitve pokopališča Korte, za prido
bivanje projektne dokumentacije za 
izgradnjo vaškega doma na Šaredu, 
dodatno pa še na predlog Komisije 
za kmetijstvo in ribištvo zagotovili 
sredstva za projekt Varna hrana.

Najprej o predlogih
Začelo se je pravzaprav že pri dnev
nem redu, kjer je svetnik stranke 
Slovenija je naša, Aleksander Kre- 
belj, predlagal razširitev dnevnega 
reda s katero bi razveljavili sklep o 
določitvi vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča na območju občine Izo
la, ki jo je občinski svet sprejel na 
izredni seji 25. novembra.
Svetnik je svoj predlog utemeljeval 
z vsesplošno recesijo in z odnosom 
občine do svojih občanov, ki bodo 
morali varčevati na vsakem koraku. 
V daljši razpravi je bilo slišati, da 
Izolani že zdaj plačujemo najničje 
nadomestilo od treh obalnih občin, 
očitno pa je bil najbolj argumenti
ran svetnik IJN, Darko Grad, ki je 
pojasnil, da bo sklep o povišanju 
vrednosti točke pravzaprav neure
sničljiv, saj bo lahko stopil v veljavo 
šele koncem drugega leta, do takrat 
pa bo najverjetneje že sprejet za
kon o obdavčenju nepremičnin, ki 
bo dejansko zamenjal nadomestilo 
za uporabo stavbnega zemljišča. Z 
glasovanjem so svetniki predlog o 
razveljavitvi sklepa zavrnili.

Sprejeti, delno sprejeti, zavrnjeni
Kot rečeno so v nadaljevanju pred
stavniki strokovnih služb občine 
Izola pojasnjevali svoja stališča do 
predlogov, ki so jih posredovale po
samezne politične stranke, liste in 
pravne osebe posamezniki. Tako 
so strokovne službe zavrnile pred
log krajevne skupnosti Korte, ki je 
ocenila, da predvidenih 25.000 Bu

rov ne bo zadoščala za ureditev po
možnega igrišča z umetno travo na 
Maliji in naj bi dodatnih 100 tisoča
kov dobili iz predvidenega denarja 
za cesto Korte - cesta Čedlje - Ža- 
neštra. Strokovne službe so predlog 
zavrnile z utemeljitvijo, da bo denar 
zadoščal Centru za kulturo šport 
in prireditve, da se lahko prijavi na 
ustrezen razpis za sofinanciranje te 
športne investicije.
KS Korte je tudi ugotavljala, da v 
proračunu ni denarja za ureditev 
arheološkega najdišča na Kaštelirju, 
ureditev tematske poti od vodnega 
vira v Cetorah do vodnega vira v 
Kortah (Parija - Brata) ter ureditev 
spomenikov na podeželju.
Tudi ta predlog v skupni višini 
200.000 Bur, ki naj bi jih dobili iz 
sredstev predvidenih za ribiško in
frastrukturo, so strokovne službe 
zavrnile z utemeljitvijo, da občina 
Izola sodeluje v vrsti kulturnih pro
jektov s podeželja in da je tam pravi 
naslov za takšne investicije, poleg 
tega se KS lahko prijavi na občinski 
razpis za kulturne projekte, jemanje 
denarja pri ribiški infrastrukturi pa 
ni mogoče, ker je ta denar podreben 
za sodelovanje na mednarodnem 
razpisu za ta sredstva.
So pa strokovne službe delno upo
števale predlog za dodatno investira
nje v cestno prometno signalizacijo 
na podeželju, zavrnile pa so pobudo 
za obnovitev avtobusnih postajališč 
na Šaredu in v Kortah. V strokovnih 
službah so pojasnili, da so morali 
sredstva, namenjena za ureditev po
stajališč že prepoloviti zaradi drugih 
zahtevkov.

Sofinanciranje prevozov v šolo
Nadalje so v KS Korte predlagali, da 
se sofinancira tudi prevoz otrok iz 
oddaljenih naselij in sicer predvsem 
iz zaselkov Baredi, Mala seva in Ko- 
cina-Grbci. Pripombo so upoštevali 
s pojasnilom, da v skladu z zako
nom lokalna skupnost zagotavlja 
sredstva za prevoze osnovnošolskih 
otrok, katerih prebivališče je odda
ljeno več kot 4 km od osnovne šole,

za prevoze vseh šoloobveznih otrok 
v prvem razredu, ne glede na od
daljenost njihovega prebivališča od 
osnovne šole, v ostalih razredih pa, 
če pristojni organ za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu ugotovi, 
da je ogrožena varnost učenca na 
poti v šolo. V predlogu proračuna 
za leto 2009 so zagotovljena po
trebna sredstva za regresiranje pot
nih stroškov staršem šoloobveznih 
otrok iz navedenih naselij. Občina 
bo staršem regresirala potne stroške 
do zaključka šolskega leta 2008/09, 
za novo šolsko leto 2009/10 pa bo 
objavila javni razpis ter zagotovila 
prevoze šoloobveznih otrok z ustre
znim potniškim vozilom.
Zagotovo je bila ena najpomemb
nejših pripomb Kortežanov v zvezi 
s sanacijo in širjenjem pokopališča, 
saj nimajo več prostora za pokope. 
Predlagali so, da se v letu 2009 raz
širi pokopališče in omogoči pokope, 
leta 2010 pa uredi še parkirišča in 
druga infrastruktura. V strokovnih 
službah predloga niso upoštevali, 
saj naj bi po predlogu proračuna v 
letu 2009 omogočili pokope, drugo 
infrastrukturo pa premaknili v leto 
2011.

Kaj bo s stavbo na Maliji?
In za konec še pobuda, da se iz 
načrta prodaje občinskega premo
ženja črta prodajo stavbe na Maliji 
v katreri je bila nekoč trgovina in 
pekarna. Prostore v stavbi naj bi na
menili za delovanje vaškega odbora 
in društev na Maliji. Pripombe niso 
upoštevali saj občina že nekaj let 
neuspešno skuša dobiti najemnika 
za omenjeno stavbo, tako da bo še 
najbolj ekonomično, če jo prodajo 
in denar uporabijo za druge podob
ne projekte na podeželju.

SD za vaški dom Šared
V poslanski skupini SD so najprej 
ocenili, da sta oba predloga prora
čuna prenapihnjena na prihodkovni 
strani, kar so v strokovnih službah 
zavrnili.

So pa strokovne službe upoštevale po
budo, da se zmanjajo predvidena sred
stva Komunali za širitev izolskega po
kopališča. Znesek v višini 500.000 Eur 
so zmanjšali za 170.000 Eur. V SD-ju so 
tudi predlagali, da se v načrt razvojnih 
programov začenši z letom 2009 ume
sti gradnja vaškega doma na Šaredu. 
Predlog so zavrnili, saj je gradnja po
vezana s sprejemom izvedbenega pro
storskega akta, ki ga Šared še nima.

Zares s kopico predlogov
Svetniška skupina Zares je imela kar 
nekaj pripomb, strokovne službe pa 
so delno upoštevale predlog, da se 
povečajo sredstva za promocijske 
dejavnosti, saj se zdi, da se ukinja 
dejavnost Turistično informativne 
pisarne. Dobili so odgovor, da bodo 
sredstva za promocijo povišana tako 
da ne bo prihajalo do težav v odno
su z drugimi občinami, razen tega 
je bilo iz odgovora moč razbrati, da 
je bilo lani za promocijo namenje
nih nekaj manj kot 100 tisoč Burov, 
portabljenih pa le 48.000. Prav tako 
je bilo za oglaševanje namenjenih 
več kot 86 ticočakov, porabljenih pa 
manj kot 28. Zato so sredstva za TIC 
planitrana na osnovi porabe. Seveda 
pa ni novost, da se želi Občina Izola 
umakniti iz gospodarsko interesne
ga združenja za turizem in aktivirati 
Lokalno turistično organizacijo, ka
tere del bi postal TIC.
V Zares so tudi prepričani, da pri
hodnjih letih lahko priečakujemo 
porast števila brezposelnih. Zato 
predlagajo, da se v proračun na nek 
način vključi del sredstev za ustano
vitev in delo “Ekonomskega sveta” 
za pripravo vizije razvoja gospodar
stva v občini. Ta svet naj sestavljajo 
priznani izolski strokovnjaki in po
djetniki z vseh področij. Več naj se 
tudi nameni socialnim programom, 
kot so sofinanciranje javnih del in 
podobno. V strokovnih službah so 
pripombo upoštevali s pojasnilom, 
da bo župan pripravil predlog za 
imenovanje ustreznega delovnega 
telesa oz. ekonomsko-socialnega 
sveta, ki bo proučil dogajanja na 
trgu dela ter predlagal konkretne 
ukrepe, ki vplivajo na vodenje aktiv
ne politike zaposlovanja.

Ponovno z amandmaji
Seveda so se tiste pobude, ki v pred 
prvim branjem niso bile sprejete 
s strani strokovnih služ, ponovno 
pojavile v drugem branju, tokrat kot 
amandmaji. In spet je bilo razpra
ve toliko, kot da o istih vsebinah 
niso že govorili vsi pristojni odbori 
in komisije. Na koncu so nekateri 
amandmaji vseeno dobili zeleno luč 
občinskih svetnikov. Med drugim so 
pritrdili povečanju sredstev za ure
ditev pokopališča v Kortah,

Hipokrizija?
Po končanih razpravah so svetniki z 
večino potrdili predlog proračuna s 
sprejetimi amandmaji, predlagate
lji amandmajev pa so se glasovanja 
vzdržali ali glasovali proti proraču
nu. Tako so proračun in amandmaje 
dejansko sprejeli tisti svetniki, ki jih 
niso predlagali, (ur)
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Računsko sodisce je izreklo negativno 
mnenje, a v občini nihče ne bo odgovarjal
Računsko sodišče je letos pregledalo poslovanje nekaterih slovenskih občin, med njimi tudi Izolske in za obdobje 
2006 in 2007 odkrilo kar nekaj napak v poslovanju, še posebej v zvezi s prodajo in nakupi zemljišč. Vendar pa so na 
občini napake sproti odpravljali, čeprav v glavnem izhajajo iz obdobja prejšnje oblasti. Odgovarjal ne bo nihče.
Računsko sodišče je izvedlo revizijo 
pravilnosti poslovanja občin pri prido
bivanju in razpolaganju z nepremičnim 
premoženjem občin v letu 2006 in prvi 
polovici leta 2007 pri: Občini Cerknica,
Občini Hrpelje-Kozina, Občini Piran,
Občini Šenčur in pri Občini Izola.

Cilj revizije je bil izrek mnenja o 
pravilnosti poslovanja občine pri 
pridobivanju in razpolaganju z ne
premičnim premoženjem občin 
v letu 2006 in v obdobju do 30. 6.
2007. Računsko sodišče je dvema 
občinama, Občini Piran in Občini 
Šenčur, izreklo mnenje s pridržkom 
in trem občinam, Občini Cerknica,
Občini Hrpelje-Kozina, Občini Izo
la, negativno mnenje o pravilnosti 
poslovanja občin pri pridobivanju 
in razpolaganju z nepremičnim pre
moženjem občin.
Računsko sodišče od občin, pri ka
terih je bila opravljena revizija, ni 
zahtevalo odzivnih poročil, ker so 
bile že med revizijskim postopkom 
odpravljene razkrite nepravilnosti 
oziroma sprejeti ustrezni poprav
ljalni ukrepi. V revizijskem poročilu 
pa so tudi priporočila za izboljšanje 
poslovanja občin pri pridobivanju 
in razpolaganju z nepremičnim pre
moženjem občin.

Kaj je zagrešila Izola?
Računsko sodišče ji je izreklo ne
gativno mnenje zato ker je v v šti
rih primerih prodala nepremično 
premoženje v skupnem znesku 
2.751.104 evrov, ne da bi prej opra
vila cenitve, kar pomeni kršitev 80.e 
člena Zakona o javnih financah, v 
dveh primerih je prodala nepremič
no premoženje z neposredno po
godbo v skupnem znesku 238.444 
evrov, za sklenitev katere niso bili 
izpolnjeni pogoji, v enem primeru 
je prodala nepremično premoženje 
z neposredno pogodbo, za sklenitev 
katere niso bili izpolnjeni pogoji, 
sprejela je nepopoln načrt nabav in 
gradenj za leto 2006 in 2007, spreje
la je nepopoln letni program proda
je nepremičnin za leto 2006 in 2007, 
pripravila je nepopolne posamezne 
programe prodaje občinskega ne
premičnega premoženja, prodala je 
občinsko zemljišče v izmeri 26.860 
kvadratnih metrov, ne da bi spreje
la posamezni program prodaje, pri 
plačilu obveznosti iz proračuna ni 
upoštevala plačilnih rokov in pri 
določitvi pogodbenega roka plačila 
kupnine ni upoštevala plačilnega 
roka. In za katere prodaje oziroma 
nakupe zemljišč gre v teh konkret
nih primerih?

Poleg nekaterih manjših prodaj ze
mljišč fizičnim osebam pozornost 
pritegneta predvsem dve prodaji 
in sicer prodaja zemljišč hotelom 
Belvedere z neposredno pogodbo v 
vrednosti 1.449,573 Burov. Pogod
ba je bila sklenjena 30. 6. 2006. Z 
dvema neposrednima pogodbama 
so bila junija, julija in decembra 
2006 Galeb gradbeništvu prodana 
stavbna zemljišča v obrtno stano
vanjski coni v skupni vrednosti 
nekaj več kot 2.600 tisoč Evrov.

Napake so odpravljene
Čeprav je že iz poročila Računskega 
sodišča jasno, da je občina že med 
pregledom odpravila večino nepra
vilnosti pa je informacija vseeno 
pritegnila pozornost javnosti. Naj
prej je Župan Občine Izola, dr. To
mislav Klokočovnik, pojasnil, da so 
bile vse razkrite nepravilnosti, ki se 
nanašajo na postopke razpolaganja 
s premoženjem Občine Izola, v času 
njegovega dosedanjega županovanja 
in v času revizijskega postopka že 
odpravljene oz. sprejeti popravljalni 
ukrepi. Zato odzivno poročilo Obči
ne Izola ni potrebno. Ugotovljene 
nepravilnosti, med temi sprejema
nje posameznih programov proda
je, ocenjevanje vrednosti premo
ženja, uporaba metod prodaje in 
drugo, ki so bile osnova za izdajo 
negativnega mnenja, se nanašajo 
na odgovornost prejšnje izolske 
županje, gospe Brede Pečan.

Delež ugotovljenih nepravilnosti, za 
katere odgovarja župan dr. Tomislav 
Klokočovnik znaša 0,1 % in je torej 
zanemarljiv ter ni vplival na izdajo 
negativnega mnenja Občini Izola. 
Seveda takšna izjava ni zbežala niti 
novinarjem niti omenjeni poslanki, 
ki je za medije izjavila, da je napa
ko zagrešila Občina Izola, ker Ra
čunskemu sodišču ni predala vseh 
zahtevanih dokumentov. In tudi ta 
izjava seveda ni bila spregledana, 
zato so v občini takoj pojasnili, da 
so Računskemu sodišču predali vse 
dokumente, ki so v mapah posa
meznih poslovnih dogodkov, tistih 
dokumentov, ki so bili pripravljeni 
ločeno pa pač niso mogli posredo
vati kot sestavni del dokumentacije 
o neki prodaji ali nakupu.
Kakorkoli že, tresla se je gora, rodi
la pa se bo miš in na koncu bomo 
lahko le ugotovili, da je država spet 
zapravila kup proračunskega denar
ja za ugotovitve s katerimi dejansko 
nimamo kaj početi. Še za novinar
sko afero niso dobre. d.m.

Pečan ms. Horvat

Prejšnji teden nas je Vladimir Drob
njak, v imenu Civilne iniciative Gi
banje za Izolo, povabil na “javno 
sodno obravnavo” v primeru tožbe 
poslanke in bivše županje Brede Pe
čan proti Jožefu Horvatu, predsedni
ku Kmetijsko gozdarske zbornice iz 
Kopra. V vabilu so še zapisali:
O praktično vseh naših aktivnostih za 
ohranitev okolja in kmetijskih zemlj
išč v občini Izola v zadnjih letih smo 
vas redno obveščali na naših tiskovnih 
konferencah, ki smo jih večinoma or
ganizirali skupaj z g. Jožefom Horva
tom, predsednikom KGZS v Kopru in 
predsednikom Združenja zakupnikov 
kmetijskih zemljišč. Horvata zaradi 
njegovih naravovarstvenih aktivno
sti in javnih izjav toži bivša županja 
ga. Breda Pečan. Tožbo je javno napo
vedala in tudi javno obljubila še pred 
volitvami za župana v letu 2006, da 
bo denar od odškodnine (13.353 Eur), 
ki naj bi jo plačal Jožef Horvat zaradi 
razžalitve nje osebno, nakazala trem 
upokojenskim društvom v Izoli. 
Predstavniki Civilne iniciative so nas 
povabili na glavno obravnavo, ki je 
bila na Okrožnem sodišču v Kopru v 
torek, 23. decembra in pripisali, da je 
primer zelo podoben tožbi cementar
ne Lafarge Trbovlje zoper naravovar
stvenika Boštjana Pihlerja. Tudi Breda 
Pečan namreč v ločeni tožbi zahteva 
poleg odškodnine še prepoved govora 
za Jožefa Horvata v zvezi z njo. 
Torkova obravnava je trajala dobre tri 
ure in jo bodo nadaljevali, ko bodo 
prišle še nekatere priče, ki so bile zdaj 
odsotne. Horvat ocenjuje, da možno
sti za izvensodno poravnavo ni prav 
veliko, zato čaka na drugo obravnavo.

Darilni boni
V Reviti so m razpolago darilni boni, s katerimi boste 
enostavno in odlično rešili zadrego, kaj podariti. Letos 
podaritie Revitine darilne bone. Z njimi si bodo lahko 
vaši dragi sami izbrali nekaj, kar je praktično in 
koristno in kar prispeva k dobremu počutju ali 
zdravju: morda avtomatski merilnik krvnega tlaka, 
protibolečinski stimulator, anatomski vzglavnik, da se 
bodo zbujali zares spočiti, udobno obutev, da bo hoja 
užitek, odlično in povsem naravno kozmetiko ali pa morda 
"perilo moči" za več življenjske energije.
Revitini darilni boni so na voljo v različnih vrednostih.

Kristanov trg 1 - tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK
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Časovni stroj so pognali 
najmlajši izolski umetniki
Seveda do umetnosti še malo manjka ampak, kot je povedal slovenski pesnik: kultura - v tem je vsa umetnost In 
glasbena predstava, ki so jo pripravili zelo mladi gojenci izolske glasbene šole je bila kultura. Torej se je v sredo, v 
dvorani Besenghijeve palače, dvakrat zgodila umetnost.
Mladi gojenci izolske glasbene šole so 
namreč pripravili glasbeno pravljico v 
sedmih časih z večnim smrčanjem iz 
omare, ki so ji dali ime: Časovni stroj.

Avtorici teksta sta Pia Chersicola 
in Mirjana Gvozdenac v v sodelo
vanju z ustvarjalno skupino ČAS, 
ki jo sestavljajo: Pia Chersicola - 
flavta (Š. Molek), Tina Poropat 
- trobenta (Z. Tota), Kim Vižin
tin - saksofon (Dušan Kitic), Kris 
Dassena- zvončki in Mihael So
lar - harmonika (M. Gvozdenac)

V glavni vlogi nastopa Mia Babič 
kot Pika nogavička. Skladbo J. 
Pachelbela: Kanon v D - duru za 
Ustvarjalno skupino ČAS priredila 
Mirjana Gvozdenac.

Ker gre za glasbeno pravljico seve
da ne gre brez glasbe in brez gla
sbenikov. In tukaj so se predstavili 
instrumentalisti pa tudi nekateri 
avtorji, saj so Didi Divja, Veja 
Vovk in Klemen Jug zaigrali kar 
lastne skladbe.
Marcu Bohincu je pri ustvarjanju 
pomagal Boštjan Andrejc, prired
bo skladbe za violino in harmoni
ko pa je prispevala Mirjana Gvoz
denac.
Sicer pa so v pravljici nastopali:
Didi Divja Vovk - klavir (D. Jug), 
Veja Vovk- violina (S. Horvat), 
Klemen Jug - klavir (D. Jug), 
Marco Bohinec - električna ki
tara (B. Andrejc), Sandra Grželj 
- klavir (N. Molina), Zoja Mohor
čič - violina (S. Horvat), Katja

Dadič - violina (S. Horvat), Alan 
Petaroš - harmonika (M. Gvoz
denac).
Povejmo še, da je časovni stroj iz
delal Slavko Zupan, pravljico so 
posneli decembra 2008 v študiju 
Julija Mija Maja, producent je bil 
Boštjan Andrejc, predstavo pa je 
od ideje do izvedbe spremljala 
Mirjana Gvozdenac.
Odziv občinstva, ki ga je bilo za 
tako slabo najavljeno prireditev 
neverjetno veliko, je bil zelo do
ber, mladi avtorji in ustvarjalci so 
dobili nove vzpodbude in za zače
tek bodo pripravili še nekaj nasto
pov, seveda pa že razmišljajo o no
vem “projektu”. Niso pa pozabili 
na starše, ki se jim zahvaljujejo za 
oporo, za odgovorno izpeljevanje 
vaj in reševanje problemčkov za
dnjega trenutka. (M.G.)

Punčke bodo reševale življenja
Tudi letos se je Vrtec Mavrica Izola 
vključil v Unicef ov projekt »Punčka iz 
cunj«. V projektu so sodelovali otroci 
16. skupin vseh treh enot: Enota Školj
ka, enota Livade in dislocirani oddelek 
Korte in sicer vseh starosti.

Dela so se lotili različno: nekateri 
starši so dobili kroje in skupno z 
otroci dokončali punčke, drugi so 
na delavnici polnili punčke, delo 
pa so si razdelili. Tako je nastalo 
143 čudovitih punčk in vse so bile 
različne: punčke, fantki, svetlola
se, temnolase, elegantne, športne, 
vesele, žalostne. Punčkam smo iz
brali imena in jim naredili osebne 
izkaznice.
16. decembra smo v enoti Školjka 
izvedli prodajno razstavo punčk 
in jo ponovili naslednji dan v enoti 
Livade. Odziv je bil zelo dober, saj 
smo prodali 63 punčk . Vse ne
prodane punčke in izkupiček od 
prodaje (1260 EUR) smo poslali 
na UNICEF.

S ponosom lahko rečemo, da smo 
že zagotovili cepljenje 63 otro
kom v nerazviti afriških državah
proti šestim otroškim nalezljivim 
boleznim (davica, ošpice, oslovski 
kašelj, otroška paraliza, tuberku
loza, tetanus). Upamo, da bodo 
kmalu prodane še ostale punčke in 
bodo tako razveseljevale ne samo 
naše otroke, ampak tudi tiste, ki

nimajo niti za osnovne življenjske 
pogoje.
Misel enega izmed obiskovalcev 
razstave: Tokrat smo prvič sode
lovali v tej prekrasni akciji. Že 
samo delo in izbiranje oblekic 
je bilo za otroke zabava, kaj šele 
končni izdelek. Vsi smo ponosni 
na našo »Niko«, ki je naša prva 
punčka iz cunj, za nas najlepša.

Danica Brožič

Diagnoza, preventiva in terapija
Letos je Izola pridobila specialistično 
fiziatrično ambulanto s koncesijo dr. 
Antolovič - Vanič Uljane. Preko dvajset 
let je delala v zdravilišču kot specialist 
za fizikalno in rehabilitacijsko medi
cino, leta 2006 je ustanovila zasebni 
Zdravstveni zavod Fiziatrija Izola, 
nato dobila koncesijo za specialistično 
ambulanto in se preselila v Izolo. Da
nes ima v svoji novi ordinaciji v Hotelu 
Delfin organizirano ambulantno in fi
zioterapevtsko dejavnost.
- V čem se razlikuje vaše sedanje 
delo od prejšnjega?
- Predvsem v diagnostiki, saj pri svo
jem delu zdaj uporabljam novejši 
pristop z diagnostičnim ultrazvokom 
sklepov. S tem lahko spremembe in 
okvare mehkih delov okrog sklepov 
bolj jasno prikažem in opredelim, kar 
pomeni natančnejšo diagnostiko in 
boljši predpis terapije. Uporaba te me
tode je v zadnjih 15 letih v svetu zelo 
porasla, ker je neboleča, neinvazivna 
in dokaj poceni. Seveda so potrebna 
dodatna izobraževanja, saj je točnost 
preiskave odvisna tudi od širine zna
nja in izkušenj zdravnika.
- Zakaj je danes vse bolj obiskan 
specialist fiziater in uporaba fizikal
ne terapije pri zdravljenju?
- Zaradi današnjega načina življenja: 
preveč je statičnih obremenitev, veliko 
sedenja in premalo gibanja ter posle
dično zgodnejše degenerativne spre
membe sklepov in mehkih tkiv. To 
pogojuje tudi zgodnejšo funkcionalno 
prizadetost in bolečine gibalnega si
stema. Poleg tega pri mlajših opažam 
vse več športnih poškodb na tetivah, 
mišicah in ligamentih, ker prevladu
je tekmovalni sport, ki pa je vse bolj 
agresiven, manj je rekreativnega špor
ta kot včasih. Nenazadnje pa se tudi 
življenska doba populacije daljša. Vse 
več je ljudi s težavami in bolečinami v 
sklepih in hrbtenici. Ljudje, na srečo, 
postajajo tudi bolj osveščeni in želi
jo nekaj narediti za svoje zdravje, da 
bodo živeli samostojno in kvalitetno 
življenje brez večjih težav tudi v starej
ših letih. Poleg pregleda in diagnostike 
je pomembno pacienta podučiti glede 
pravilne fizične aktivnosti, kar je tudi 
najcenejša investicija v zdravje.
- Kako poteka delo v ambulanti?
- Gre za timsko delo zdravnika, medi
cinske sestre in višje fizioterapevtke. 
Pregledi z diagnostiko so na napot
nico, ne pa fizioterapija. V bodoče si 
želimo, da bi bila tudi fizioterapija na 
napotnico in dostopna čim večjemu 
številu pacientov, saj je timsko delo 
vsekakor najbolj učinkovito.
Ob tej priložnosti želim vsem pacien
tom Vesele praznike in veliko Zdra
vja v prihajajočem letu. 
Ambulanta:Hotel Delfin Izola 040173 13 13
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Neprofitni blok neprofitno 
zadovoljnih sosedov
Če ste se za praznike odločili za sprehod po izolskih vinogradih, ali pa za pohajanje po Južni cesti, od 
Jagodja pa vse do Obrtne cone, ste po vsej verjetnosti opazili enotno okrašen svetlo olivno zeleni blok, 
ki ponosno pogleduje proti izolskim gričem. Poštarji ga poznajo kot Zvonimirja Miloša 24.
Pa ste morda pomislili, kako je lepo, 
da so se strokovne službe, katerekoli 
bi to pač bile, odločile okrasiti blok na 
samem začelju našega mesta. Ali pa, 
če ste med tistimi, ki so bolj črnogle
di, ste pomislili preprosto, da investi
tor na vsak način poskuša prodati še 
neprodana stanovanja po nesramno 
visoki ceni, recesiji navkljub. Resnica 
pa je seveda preprosto ta, da je ta blok 
ena zadnjih oaz bratstva in enotnosti v 
našem mestu, v naši državi, ali pa na 
Balkanu nasploh.

Kot bi dejal znani, zdaj že bivši 
obalni novinar: zgodba se je začela 
ob precepu tisočletja, ko je neprofit
ni blok na ulici Zvonimirja Miloša 
št. 24 dobil prve stanovalce.
Glede na to, da je to po vsej verjet
nosti najbolj poenoten blok v našem 
mestu, smo se odločili na lastne oči 
pogledati, kaj se sploh tam dogaja. 
In „mame“ so nam razložile, da je 
v bistvu vse skupaj zelo preprosto.

Spoznali so se, ko so se naselili v 
blok in hodili od stanovanja do sta
novanja z metrom v roki upajoč, da 
je tisti ali oni sosed ugotovil, kje bi 
bilo najbolje postaviti pralni stroj in 
če imajo morda vsi podoben pro
blem, da tiste kotne omare nikakor 
ne morejo odpreti (vsakršna podob

DRSALIŠČE IZOLA (Trg ob vratih)

Vsem naročnikom, kupcem in 
poslovnim sodelavcem žefimo 

prijazne praznike ter vse dbSro 
v letu 2009!

T^PTGRM

nost z resničnimi dogodki je seveda 
povsem naključna op.n.}. Poleg tega 
je dejstvo, da imajo vsi približno 
enako stare otroke očitno pripo
moglo k boljšemu medsebojnemu 
spoznavanju. Začela se je zgodba, 
ki traja še danes.

Na vprašanje „ali poleg novega leta 
skupinsko praznujejo tudi druge 
praznike" so se seveda zasmejale. 
Novo leto je le eden od izgovorov 
za skupinsko rajanje. Praznujejo de
jansko čisto vsak praznik ali prazni
ku podoben dan, od prvega maja, 
božiča in novega leta (ja, tudi pra
voslavnega, saj, več kot jih je, bolje 
je!), pa do začetka šole, konca šole, 
zimskih počitnic...
Dejansko je stanovalcem št. 24 v 
ulici Zvonimirja Miloša vsak razlog 
dovolj dober, da pripravijo fešto. „Še 
več, tudi ob nedeljah pripravljamo 
skupinska kosila. In vedno pripra
vimo kakšno značilno domačo jed. 
Domačo za prebivalce bivše skupne 
republike, jasno".
Saj, kot se sami radi pošalijo, stano
valci št. 24 segajo od Slovenije pa do 
Kosova, preko vseh možnih vmesnih 
postaj. Toda, “ali niso stanovanja ne
koliko majhna za skupinsko kosilo? 
„Dobimo se v skupnih prostorih, 
ki smo jih s pomočjo otrok uredili, 
pobarvali, pošminkali. No, to se ve
činoma dogaja, ko je topleje.

Poleti pa se vsi skupaj dobimo na ro- 
štiljadi na sosednji njivi, ki je sicer 
last Bernise, a jo ravno tako skupin
sko obdelujemo. Predvsem moški so 
dobri za to. Za obdelovanje njive, pa 
za pečenje". Poleg tega so stanovalci 
sami uredili tudi prostor za fitnes, in 
ja, tudi na izlete gredo skupaj. Na
zadnje so šli recimo v Gardaland. 
„Ma nam je prav fajn", je še omenila 
ena od „mam“, medtem ko so moški 
že odbezljali na enega od balkonov, 
kateregakoli, enega pač, samo da je 
na številki 24. Toda kakšno bi bilo 
praznovanje novega leta brez ognje
meta. Tega stanovalci št. 24 ne vedo, 
saj ga redno izpeljejo ob njivi, in to 
takšnega, legalnega. „Imamo pa tudi 
varstvo, saj tudi roka pravice stanuje 
v našem bloku", so še pripomnile. 
Kako pa kaj ukrepate, ko pride to 
kakšnih nesporazumov? Težko 
verjamem, da je vedno vse rožna
to, sem si še upal vprašati. „Seveda 

pride, a vse skupaj 
poskušamo vedno re
šiti takoj na začetku, 
da do večjih zamer ne 
pride."
In tako, če ste morda 
mislili, da je podob
no mentaliteto moč 
najti samo še v starih 
šolskih učbenikih, ste 
se na srečo motili. Za 
konec sem ženski del 
še vprašal, če bi morda 
hotele napisati kakšen 

priročnik za ohranjanje bratstva 
in enotnosti, saj imamo s tem vča
sih kar malo težav. „Samo naj nas 
vprašajo tisti, ki to hočejo vedeti. 
Imamo vse ingrediente, ali, kako 
se že reče, recepte za to!“.
S pravimi ..ingredienti" je moč v Izo
li narediti vse, sem še pomislil.

Aljoša M.



M 8 KAPUČINO Ponedeljek, 29.december2008,št. 789

Športna priznanja so pobrali jadralci
Da je bila letošnja športna bera 
slovenskih jadralk in jadralcev 
resnično bogata pričajo tudi ra
zglasitve in nagrajevanja najus
pešnejših športnikov, ki vsako leto 
obeležijo zaključek leta.
Podelitev priznanj športnikom Pri
morske priča, da sodijo prav jadralci 
v sam vrh primorskih in slovenskih 
športov. Vasilij Žbogar, olimpijski 
in evropski podprvak je seveda stal 
na najvišji stopnički med primor
skimi športniki. Bronasti ženskega 
olimpijskega dvoseda 470 z letoš
njega prvenstva Evrope, Vesna De
kleva Paoli in Klara Maučec sta 
bili proglašeni za drugi najboljši 
športnici Primorske. Gašper Vinčec 
pa je na 01 prijadral sedmo mesto, 
na prvenstvu stare celine pa je bil 
četrti, kar ga poleg vrste drugih re
zultatov prijadranih v olimpijskem 
letu postavlja na drugo mesto najus
pešnejših primorskih športnikov. 
Tudi slovesnost ob podelitvi pri
znanj športnika Slovenije, ki je 
potekala v ponedeljek 22. decembra 
v Cankarjevem domu v Ljubljani, je 
bila predvsem v znamenju žlahtnih 
olimpijskih kovin. Po pričakovanju 
je bila tudi proglasitev najboljših 
v skladu z barvami in žlahtnostjo 
dragocenih medalj. Med moškimi 
športniki je prvo mesto zasedel zla
ti Primož Kozmus, drugi najboljši 
športnik Slovenije je srebrni Vasilij 
Žbogar, tretji pa bronasti Rajmond 
Debevec.

Futsal

Finančna kriza v KMN Izola
Klub, kije sprva nastal kot želja po dru
ženju in vključitev nekaterih znanih 
igralcev malega nogometa iz obale, se 
je v letu 2008 ob izpadu v 2. slovensko 
futsal ligo, ponovno z dobro angažira
nostjo povzpel na 1. mesto omenjene 
lige, kar je dobra popotnica za vstop 
v najelitnejšo 1. slovensko futsal ligo. 
Klub deluje in tekmuje poleg članske 
ekipe še z mlajšimi selekcijami U17 in 
U21, kateri prav tako dosegajo zavid
ljive rezultate. Vendar se v današnjih 
finančno težkih časih tudi naš klub 
malega nogometa srečuje s krizo.
Vse skupaj se je potenciralo tako, da 
smo glavni v klubu pred sezono na
pačno ocenili kaj si lahko privoščimo 
za ponovni nastop v 1. slovenski futsal 
ligi, saj smo računali tudi na določene 
sponzorske pogodbe z nekaterimi po
djetji, do katerih pa žal ni prišlo. 
Glavnega pokrovitelja iščemo že od 
vsega začetka, vendar brez uspeha. 
Ah to ni športna panoga v katero bi 
podjetja vlagala, ne vemo. Vemo pa, 
da je trenutno ta športna panoga na 
tekmah med najbolj obiskanimi v naši 
občini.
Zato apeliramo na vse, prav tako Obči
no Izola ob zastopanju občinskih barv, 
da klubu pomagajo pred bankrotom. 
Vodstvo kluba KMN Izola 
Info: 041 891 394 ali futsal.izola@ 
gmail.com

Namizni tenis

1. SNTL - ženske 
Arrigoni: Lj ub ljana 5:3
Zadnji krog jesenskega dela prven
stva so članice igrale doma in proti 
ekipi Ljubljane upravičile vlogo 
favorita, saj so dosegle zanesljivo 
zmago. Tudi tokrat je ekipa delo
vala homogeno, vsaka igralka pa je 
odigrala tisto, kar so od nje priča
kovali. Po dve zmagi sta prispevali 
Jana Ludvik in povratnica Kristina 
Rahotin, eno srečanje pa je zmaga
la Kristin Fatorič.
Ekipa bo prezimila na visokem tre
tjem mestu za ekipama Fužinarja 
Interdiskonta in Iskre Avtoelektri- 
ke. Igralkam gredo iskrene čestitke 
kluba za izkazano pripadnost druš
tvu, to pa je tudi največ, kar jim 
klub, ki je trenutno najpomemb
nejši izolski prvoligaš, lahko ponu
di. Dekletom gre res vsaka čast in 
pohvale.

2. SNL člani 
Arrigoni:Muta 1:5
V torek, 16.12. so člani igrali prelo
ženo srečanje z Muto, saj je njihov 
član Matic Slodej igral za državno 
reprezentanco. Izolani so držali 
korak z močnimi gosti le do rezul
tata 1:1, nato pa so izgubili kar tri, 
zelo izenačene dvoboje in tako je 
bil končni rezultat previsokih 5:1 
za ekipo s Koroške. Edino zmago je 
dosegel Simon Frank.

Arrigoni:Finea2 0:5
V soboto pa so člani odigrali še te
kmo proti Mariborčanom in doži
veli najvišji poraz letošnjega leta. 
Mariborčani so bili v vseh pogledih 
boljši od domačinov, ki so osvojili 
vsega dva seta.
Po koncu prvega dela prvenstva 
je moška ekipa zbrala štiri zmage 
in pet porazov ter je skupno na 
osmem mestu, kar je nekoliko pod 
pričakovanji. Potrdile pa so se na
povedi o izenačenosti lige, saj bi 
bili z dvema zmagama več celo na 
drugem mestu. V drugem delu pr
venstva bodo Izolani sebi in tekme
cem pokazali, da niso kar čez noč 
pozabili igrati namizni tenis.

Tri uvrstitve med štiri
V nedeljo je v Tržiču potekal tretji 
mladinski turnir na katerem so na
stopili tekmovalci in tekmovalke iz 
Italije, Hravaške in Slovenije. Pri 
kadetinjah je Vita Vatovec izgubila 
šele v polfinalu, uvrstitev med šti
ri je pri mlajših kadetinjah dosegla 
tudi Maja Milenkovski, ki je z 2:3 
izgubila dvoboj za finale. Med osem 
najboljših se je v tej kategoriji uvr
stila Urška Čokelj. Pri mladinkah je 
četrto mesto osvojila Maja Grizelj. 
Na glavni turnir se je pri mlajših ka
detih uvrstil tudi Erik Pavlin, ki je za 
med osem izgubil proti kasnejšemu 
zmagovalcu Druškoviču iz Zagreba. 
Podobno uvrstitev je pri kadetih do
segel tudi Admir Muratovič, ki pa je 
za med osem nepričakovano izgubil 
proti Semiču iz Vrhnike.

December, mesec v katerem vsi 
skušamo »popraviti« kar se po
praviti še da. Izolski šport je več 
ali manj zaključil leto 2008. Tudi 
tokrat imamo veliko za pokaza
ti, po drugi strani pa je še vedno 
preveč nedorečenih stvari. 
Nasproti olimpijski kolajni in 
vsem drugim evropskim naslo
vom je pravo životarjenje večine 
športnih kolektivov. Recesija je 
le eden od izgovorov, proble
mi se žal vlečejo že nekaj časa. 
Rokomet, tega verjetno najbolje 
poznam, je na najnižji točki. 
Tako rezultatsko kot organiza
cijsko se oboji ne morejo in ne 
morejo pobrati. Vse se vrti okrog 
denarja, pa vendar ni bilo vedno 
tako. Tudi v »zlatih« časih nismo 
preveč blesteli, morda tudi zara
di »narave« in sistema vodenja. 
Vendar smo bili na rokometnem 
zemljevidu. Danes nas do tam 
loči še veliko metrov.

Košarka

IZOLA : USKOK 74:64
(14:20,20:10,17:17,23.17)
IZOLA : JANČE 69:81 
(16:15,16:15, 10:31,25:20)
V nedeljo, 21. 12. se je v Izoli odigral 
prvi turnir lige BCAA za pionirje na ka
terem so sodelovale ekipe Uskok Reka, 
Jadran Trst, Janče Ljubljana in Izola. 
Prva tekma med izolskimi košarkarji in 
Uskokom iz Reke je bila sila zanimiva in 
izenačena, končni izid pa še zdaleč ni 
pravšnji dogajanjem na igrišču. Kar tri 
četrtine sta si bila tekmeca povsem blizu 
in rezultat se je vtem obdobju kar nekaj
krat nagibal zdaj eno in zatem na drugo 
stran. V zadnjem delu tekme pa so se do
mači razigrali v napadu in zmagovalec je 
bil tako odločen (74:64).
V drugi tekmi so Janče premagale Ja
dran z rezultatom 63:51. Sledila je te
kma za tretje mesto med Jadranom in 
Uskokom v kateri so bili boljši zamejski 
Slovenci z 67:40. V velikem finalu pa 
so domačim nasproti stali favoriziram 
gostje iz Ljubljane. Košarkarji Janč so v 
Izoli upravičili vlogo favorita, a do zmage 
niso prišli na tako lahek način, kot kaže 
končni izid. Izolani se tekmeca niso niti 
najmanj ustrašili, ves pri polčas so bolj 
ali manj vodili, a večje prednosti si niso 
ustvarili. Nerazumljivo so popustili v 
tretji četrtini, ki so jo gostje dobili z 21 
točkami razlike. Pri domačih sta strelsko 
izstopala T. Cerkvenik in K. Skočir, 
prvi je na dveh tekmah dosegel 59 točk 
drugi pa 55 točk.
Končni vrstni red turnirja: L Janče, 2. 
Izola, 3. Jadran Trst, 4. Uskok Reka 
Za Izolo so igrali : T. Černač, M. Mitten- 
dorfer, D. Dvorski, T. Cerkvenik, P. 
Volk, J. Majerič, B. Jelič, J. Kočjančič, 
K. Skočir, M. Žegarac in D. Koradin.

Pa vendar če na hitro sestavim 
slovensko člansko reprezentan
co, bi izgledala nekako tako: 
Šmitran B., Čulina, Hrnjič, 
Adamič, Mitruševska , Čvorak, 
Argenti, Petrinja, same naše, 
izolske igralke. Verjetno je tega 
materiala še več in sigurno sem 
kakšno ime tudi pozabil.
Danes obe ekipi, moška in žen
ska, vse prepuščata slučaju. Me
nim, da oboji premorejo veliko 
znanja, zakaj ga tako poredko 
uporabijo, pa je verjetno stvar 
razmišljanja in tudi dojemanja 
športa. Trenutne pozicije na le
stvici so res zaskrbljujoče in ob 
takem prostem padu se stvari 
lahko krepko zapletejo. Vse je 
daleč od okvirjev, ki so bili po
stavljeni.
Veseli le dejstvo, da je zanima
nje za rokomet še vedno živo in 
ves tisti otroški smeh na tekmah 
to potrjuje. Bil sem izjemno ve
sel, ko sem videl polno dvorano 
otrok, nato pa še polno otrok na 
umetnih igriščih.
Sicer pa smo pri nas že navajeni 
in znamo postavljati vse vrste re
kordov, žal tudi tiste negativne. 
Zaključil bom z željami, po zdra
vju in osebni sreči, po vsem do
brem in obilnem za vse Izolane, 
posebno pa želim veliko dobre
ga in bogatega vsem našim špor
tnikom.



9Ponedeljek, 29.december2008,št. 789 KAPUČINO

A MT(P-TEHNIČNI pregledi V IZOLI
JL\/ J L JžL V^—^ AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Pol stoletja kegljanja 
v našem mestu
Petdeset let delovanja nekega društva je seveda zelo dolga doba. Če pa velik 
del te polovice stoletja klub preživi v tako nemogočih pogojih kot izolski 
kegljaški klub, potem so čestitke zares na mestu. Brez dvorane, z zelo malo 
denarja a z veliko vztrajnosti jim je uspelo. In tudi pogoji so vse boljši.

Tudi izolski plesalci na SP
V začetku decembra je smučarsko središče v Tatrah na Slovaškem, Mar
tin, gostilo svetovno prvenstvo v Discu in Street Show plesih, Martico CUP. 
Sama Street kategorija je sicer še sveža in videti je bilo, da se še razvija, 
vendar je bilo vzdušje plesa kljub nekaterim minusom pravo. Zbrane so 
bile reprezentance plesalcev iz 15 držav, vse od Rusije, Češke, Slovaške, 
Slovenije, Italije, Poljske..., in sicer kar 2000 tekmovalcev! Videti je bilo moč 
tako spektakelno izjemno močne točke do tehnično dovršenih; je bila pa kot 
plesna velesila spet izpostavljena Slovenija.
V članski veliki formaciji “Ghostbusters” iz društva Kazina, 21-članski 
zasedbi fantov in deklet, vsa bila tudi dva Izolana, Marija Dordeska in 
Aleks Šuštar. S točko v režiji koreografa Željka Božiča o duhovih starih 
formacij, ki strašijo po Kazini in ki pokaže retrospektivo hip hop koreografij 
iz let 1997,2001 in 2008-tudi s »old schoolom«- je skupina zasedla izvrstno 
tretje mesto.
Skupno je državna plesna reprezentanca v zadnjih treh dneh, ko so poteka
la tekmovanja v Street show plesih (prve štiri dni so namreč potekala tekmo
vanja v disco plesih), dosegla izjemnih pet zlatih medalj (in s tem naslovov 
svetovnih prvakov 2008), dve srebrni in štiri bronaste medalje.
Tretje mesto je, poleg že prej omenjene formacije Ghostbusters, osvojila 
tudi mlada plesalki koprske Fionas Dance Company: solistka pionirka Nika 
Bolčič, solistka, članica Veronika Škrlj pa je bila peta. Članska dvojica Kaja 
Križman in Jure Gostinčar (Fionas Dance Company) je osvojila 4. mesto, 
Jure pa pri solistih še 6., Prav tako 6. mesto je pripadlo mladinski formaciji 
Strašila. Aleks Šuštar

Naše nogometašice so vse boljše
Pod okriljem mladinskega nogometnega kluba Izola že 2 leti in pol de
luje ženski nogometni klub . Zenski klub sestavlja 14 punc.Trenira jih 
Duška Bočkaj z kondicijskim trenerjem Markom in pomočniki Jankom 
Gregoričem, Robijem Pšakerjem in Ivico Šafarjem.
V teh 2 letih odkar so skupaj so že dosegle nekaj lepih rezultatov na različ
nih turnirjih, med drugim so osvojile 1. mesto v Umagu, 1. mesto v Izoli, 1. 
in 3 . mesto v Tolminu, 2. mesto v Gorjah, 2. mesto v Mariboru in nazadnje 
so 20. decembra letos osvojile 1 mesto na Škofijah .
Punce so zelo delavne in borbene. Letos se bodo že drugič pomerile v zim
ski futsal ligi, ki se pričenja 18.1. s turnirjem v Izoli. Vsi ljubitelji nogometa 
vabljeni na tekme, ki bodo v osnovni šoli Livade od 9.00 - 19.00.
In, kot je v Izoli v navadi, tudi one vse stroške nastopanja krijejo same.

V petek, 19. decembra 2008 je izolski kegljaški klub na svečani seji v 
hotelu DELFIN obeležil 50 letnico obstoja. Prireditve so se udeležili 
vsi bivši in sedanji člani, predstavniki kegljaške zveze s predsed
nikom KURELIČEM, predstavniki dosedanjih sponzorjev le pred
stavniki Občine in Centra za šport so upravičeno manjkali, saj so v 
občinski palači sprejemali občinski proračun. Med prisotnimi so bili 
tudi Vera MOČNIK, Marijo SIROTUC in Angel KOCJANČIČ, edini še 
živeči člani ustanoviteljev kluba iz leta 1958.

Iz rok predsednika Kegljaške zveze Slovenije g. KURELIČA je klub 
prejel ZLATI KEGELJ za 50 let obstoja, Gorazd GORJUP pa SREBR
NI KEGELJ za 30 let neprekinjenega delovanja v klubu in kegljanju.
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Od meseca do meseca

Kdo neki tam poje na izolski 
način
januar 2008

Ali je številka 12 magično 
izolsko število?
Februar 2008

Razpis za neprofitna stanovanja: 
Veliko poklicanih a malo izbranih
Marec 2008

Penso positivo perche son’ 
vivo, son’ vivo
April 2008

Svetniški menu za navaden 
četrtek, 15. maja 2008
Maj 2008

Tam, kjer niti gasilci več ne 
pomagajo, so potrebne volitve
Junij 2008

Od meseca do meseca
Ponedeljek, 29.december2008, št. 789 Ponedeljek, 29.december2008, št. 789

Od naslovnice do naslovnice -
majvibh/m: 11

Od naslovnice do naslovnice

MNNK - Mandračeva Novoletna Nagradna Križanka
V Mandraču ni niti enega reševalca križank ali podobnih enigmatičnih zapletenk, zato križank tudi nehamo v rednih številkah Mandrača. Še pomembnejši razlog je ta, da enostavno ni prostora za križanko. 
Toda tokrat smo si ga vzeli pri športnikih. Medtem ko ligaši v glavnem počivajo smo zasedli njihovo igriŠČln Prijateljem neznank pripravili Novoletno nagradno križanko, ki jo je za nas izdelal stari znanec iz nekega 
drugega sveta, Sime Sučič, dolgo let novinar in urednik tovarniških glasil. Izdelava te križanke mu je bib^° Pravo zadovoljstvo in upamo, da bo tudi tistim, ki jo boste reševali.
Pravilna rešitev vam bo seveda prinesla geslo oziroma kar devet gesel, ki jih morate poslati v uredništvo najbolj klasični pošti, na naslov: Mandrač, veliki trg 1, s pripisom MNNK, najkasneje do torka, 6. janu
arja. Seveda pa lahko rešitev oddate tudi v našem poštnem nabiralniku na Velikem trgu 1.
Med tistimi, ki boste pravilno rešili križankov bomo v uredništvu izžrebali tri enakovredne nagrade:
1. Večerja za 2. osebi v Gostilni Sidro (Sončno nabrežje)
2. Večerja za 2. osebi v Gostilni Ribič (Veliki trg)
3. Večerja za 2. osebi v restavraciji hotela Marina (Veliki trg)
Poleg tega pa še 5 knjig Marjana Motoha s kariukaturami iz Mandrača, ki so izšle pod skupnim naslove ^ola iz kota
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V pomoč: IRAPUATO - mesto v Mehiki KIP^O^ nUski atlet (David) LAGUINO - mesto v Peruju

Drage volilke, spoštovani 
volilci, jaz sem pravi!
Julij 2008

Izola ni mestna občina, zato pa 
je olimpijsko mesto
Avgust 2008

Ali Patria lahko zapelje skozi 
izolsko krožišče?
September 2008

Si predstavljate življenje na 
3,5 kvadratnega metra ?
Oktober 2008

Ena sama generacija je 
zapravila delo desetih
November 2008

Bistvo je, kot po navadi, 
očem zelo dobro skrito
December 2008



MANDR/tf 12 Ponedeljek, 29.december 2008, št. 789
Kult - ura

Matej Benin prejel Prešernovo 
nagrado Akademije za glasbo
V petek, 19. decembra, so v Slovenski filharmoniji na XII. abonmajskem koncertu Akademije za 
glasbo slavnostno podelili Prešernove nagrade Akademije za glasbo v Ljubljani za študijsko leto 
2007/2008 ter Prešernovo nagrado Univerze v Ljubljani za študijsko leto 2007/2008. Med na
grajenci je bil tudi Izolan Matej Bonin.
Nagrade je prejelo trinajst mladih 
umetnikov ter tri glasbene zasedbe. 
Prešernovo nagrado Univerze v Lju
bljani je za javni skladateljski avtorski 
večer v ciklu “Mladi mladim” Glasbene 
mladine ljubljanske in za skladateljski 
opus, javno izveden v Ljubljani, Parizu, 
Milanu, Monzi in Kopru prejel Matej 
Bonin (mentor red. prof. Uroš Rojko).

Mladi slovenski skladatelj Matej Bo
nin je po končani glasbeni šoli v Izo
li svoje izobraževanje nadaljeval na 
Srednji glasbeni šoli v Kopru, kjer 
je pod mentorstvom prof. Ambroža 
Čopija z odliko maturiral iz glasbe
no teoretičnih predmetov in pod 
mentorstvom prof. Denisa Masliuka 
še iz klavirja. Komponirati je začel 
že med šolanjem v Kopru ter že v 
tem času za svoje ustvarjanje pre
jel nekaj vidnih priznanj. Po maturi 
se je odločil za študij kompozicije 
na Akademiji za glasbo v Ljublja
ni, kjer v letošnjem študijskem letu 
obiskuje tretji letnik v razredu red. 
prof. Uroša Rojka.
Matej Bonin je mlad ustvarjalec, ki 
obeta. Njegovi dosedanji dosežki 
dokumentirajo neizpodbiten talent, 
podprt z marljivostjo, resnostjo 
in prizadevnostjo. Že na začetku 
študija je opozoril nase z nadpov
prečnim ustvarjalnim zagonom, z 
radovednostjo, z željo po znanju, 
po raziskovanju in odkrivanju novih 
glasbenih svetov.

Pravljice le ob torkih
OBVEŠČAMO vas, da po sklepu 
ravnateljice Mestne knjižnice 
Izola ob sredah ne bo več ur 
pravljic.
Ure pravljic bodo po novem letu 
le ob torkih od 17h do 17.45. 
Pravljice bosta izmenično pripo
vedovali knjižničarki Erika Tul 
in Špela Pahor.

Naša četica koraka
Naša bralka in sodelavka Ada 
Gombač je pred dnevi po po
šti prejela fotografijo pevskega 
zborčka, ki ga je vodila pred 
davnimi leti tukaj v Izoli. Seveda 
se vseh članov zdaj ne spomni 
pa tudi prepoznati jih je težko, 
saj so se v slabega pol stoletja 
nekoliko spremenili. Ampak, 
lepi spomini ostajajo in zato Ada 
vsem svojim nekdanjim vrabč
kom vošči vesele praznike, sreč
no novo leto in veliko ubranega 
petja.

Praktično obvladovanje instrumen
tov, zlasti klavirja, pa tudi zavzeto 
gojenje pevske kulture, visoka mera 
samodiscipline, predanosti in zave
zanosti mediju glasbe, mu nedvo
mno odkrivajo prvovrsten vpogled v 
svet glasbenega izražanja. S poglo
bljenim znanjem, z veliko poguma 
in odločnostjo je Matej Bonin v času 
dosedanjega študija kompozicije

napisal kar nekaj del, ki jih odlikuje 
izjemna kakovost, kompleksnost, 
sodoben izraz in originalnost.

Med njimi velja še posebej omeni
ti njegov pihalni kvintet »Daleč od 
blizu«, ki je bil izveden na festivalu 
sodobne glasbe Slowind v Ljublja
ni oktobra 2007. Skladba, napisana 
po naročilu ansambla Slowind je 
februarja 2008 doživela nadaljnje 
in odmevne reprize v Monzi, Mila
nu in Parizu. Poleg tega se je Matej 
Bonin v januarju 2008 izkazal na 
samostojnem skladateljskem veče
ru v ciklu Mladi mladim Glasbene 
mladine ljubljanske, istega leta pre
jel in realiziral naročilo trobilnega 
tria Triumvirat, v aprilu 2008 pa je 
Mednarodni bienale sodobne glasbe 
v Kopru Mateju Boninu posvetil ce
loten avtorski večer.

Iz obrazložitve nagrade

Nesramnosti

Petarde in nesramno 
vedenje v knjižnici
V uredništvo smo prejeli pismo red
ne obiskovalke izolske knjižnice, ki 
nas je opozorila na neprimerno ob
našanje otrok v prostorih knjižnice. 
Glede na to, da je enkrat že pisala 
o tej vsebini pričakujemo, da bodo 
dogodke komentirali tudi v knjižni
ci. Ce pa niso takšni, kot jih vidi obi
skovalka, je tudi prav, da to povedo. 
Bralka je napisala tako-le:
Bila sem v knjižnici ravno v časa, 
ko so okrog 12 let stari otroci v 
prostora za izposojo pokali s petar
dami in kričali ter zelo nesramno 
zmerjali knjižničarke in ostale 
obiskovalce. Prosim, da objavite 
njihova imena, (sledijo imena in 
priimki šestih otrok, ki jih zaradi 
varovanja podatkov pač ne bomo 
objavili). Bralka pa seje še vpraša
la, ali ne bi bilo pametno, da se nji
hovi starši kdaj oglasijo v knjižnici 
in se pozanimajo, kako se obnašajo 
njihovi otroci v prostem času?
Malo kasneje je prišel še popravek, 
ker enega od otrok s seznama men
da ni bilo med tistimi, ki so delali 
nered ime drugega pa je bilo narobe 
napisano. Na koncu pa je še dodala, 
da je peterica s seznama, za veli
ki finale, še zažgala smetnjak pred 
knjižnico.
Seznam otrok je pri nas na varnem, 
povabilo staršem pa vseeno velja.

Čajanka za Tretjo univerzo
Društvo Morje, ki ga bolj poznamo 
kot Andragoško društvo Morje ozi
roma kot Univerzo za tretje življen- 
sko obdobje Izola, je 19. decembra 
letos pripravilo v svojih prostorih v 
Gregorčičevi ulici 21, čajanko za 
svoje člane.

Bojazen članov Upravnega odbora 
glede udeležbe - to je bila namreč 
prva takšna pobuda - je bila pov
sem odveč, saj se je zbralo toliko 
ljudi, da je kmalu zmanjkalo sto
lov, potem pa še »stojišč«. Topel 
odziv naših članov nam je potrdil, 
da smo na pravi poti. Iskreno se 
zahvaljujemo vsem, ki ste priš
li, pa tudi tistim, ki ste hoteli, pa 
niste mogli. Posebna hvala vsem,

ki ste nas dobesedno zasuli z vse
mogočimi dobrotami, ki bi jih bil 
vesel še tako izbirčen »protokol«. 
Nenazadnje prisrčna hvala tudi 
Vokalnemu kvartetu »Pella« iz 
Ljubljane, dr. Marku Dvoraku in

pevski skupini našega društva, ki 
so nam podarili kulturni program. 
Ob tej priložnosti pa še naše naj
lepše želje v novem letu.

Za Upravni odbor N.Š.
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Kulturni center Izola
Prireditve v parku Pietro Coppo 

od 22. do 30. decembra, vsak dan ob 17.00

PONEDELJEK, 29.december 2008

CHARIVARI, teater Cizamo - ulična predstava

TOREK, 30-december 2008

PRIHOD DEDKA MRAZA 
s predstavo Medo in...

SREDA, 31-december 2008

SILVESTROVANJE

Park P. COPPO 
od 22.00 - 02.00

CASINO IZOLA
VLADO KRESLIN

Torek, 30. december

Ljubljanska ulica

od 10.30 do 12.00 in od 14.00 do 18.00

Ulični dan knjige
nove, stare, rabljene, neprebrane, skratka knjige

ARI KINO ODEON
ČE 18. 18-30 NA MUHI - Eagle Eye

20 30 VIHARNA NOC - Nights in Rodanthe 
PE 19. 18.30 NA MUHI - Eagle Eye

20 30 VIHARNA NOC - Nights in Rodanthe 
SO 20. 18-3 0 VIHARNA NOČ - Nights in Rodanthe

20 30 NA MUHI - Eagle Eye
NE 21. 18 30 EGON IN NJEGOV MAČEK - Egon & Denci

20 30 NA MUHI - Eagle Eye
PO 22. 18.30 EGON IN NJEGOV MAČEK - Egon & Denci

20 30 NA MUHI - Eagle Eye
TO 23. 18.30 EGON IN NJEGOV MAČEK - Egon & Denci

20 30 NA MUHI - Eagle Eye
SR 24. 18.30 EGON IN NJEGOV MAČEK - Egon & Denci

20 30 TEŽKO JE BITI FIN -Teško je biti fin 
ČE 25. 18 30 DIVJAKINJA - Wild Child

20 30 TEŽKO JE BITI FIN -Teško je biti fin 
PE 26. 18.30 DIVJAKINJA-Wild Child

20 30 TEŽKO JE BITI FIN -Teško je biti fin 
SO 27. 18.30 TEŽKO JE BITI FIN -Teško je biti fin

2030 DIVJAKINJA-Wild Child 
NE 28. 1830 DIVJAKINJA-Wild Child

20 30 HIŠNA ZAJČICA - The House Bunny 
PO 29. 18.30 DIVJAKINJA-Wild Child

2030 HIŠNA ZAJČICA-The House Bunny 
TO30. 18.30 DIVJAKINJA-Wild Child

20 30 HIŠNA ZAJČICA - The House Bunny 
SR 31. 18-30 HIŠNA ZAJČICA - The House Bunny

20 30 PREBERI IN ZAŽGI - Bum After Reading
ČE 1. SREČNO NOVO LETO 2009!

ART KINO ODEON NE BO OBRATOVAL

Galerija Alg9 / Kristanov trg 1
razstava
Morje, soline in obmorske impresije

BORISA SELANA
Galerija-galleria ALGA. tel.05 / 6418439
Urnik: 10-12 . 17-19, sobota 10-12 / nedelja, ponedeljek zaprto,

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/64i5303

DUŠAN PODGORNIK
PODOBE ČASA 
ZAVEST MINLJIVOSTI
in vas vabimo na otvoritev razstave 
v četrtek, 18. decembra 2008 ob 19. uri 
v Pretorski palači v Kopru

Tilen Žbona
»Recepcija vidnega«
razstava bo na ogled do 15.1.2009.

Manziolijeva Palača
fotografska razstava udeležencev Foto Ex-tempore

Fotografski klub Besenghi 
Po sledeh mitov in legend Istre
Razstava bo na ogled do 6. januarja 2009.

Miha MoLoh 

'Obrazi'

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
II. bienale otroške keramike

»TERRA MYSTICA«
Razstava bo na ogled do 20.12,2008 vsak ponedeljek, sredo in petek med 1700 in 19.00._ _ _ _ _ _ _ _

ZDRAVSTVENI DOM IZ0 LAvabimo vas na ogled razstave
članov Društva Pristan iz Kopra (univerza za tretje življenjsko obdobje)________

Ponudba vetja od 17.12. 2008 do 17.01. 2009 www.salsaverde.si

V________________ /

Salsaverde ■ Gramstijeva 4 (vhod z Velikega trga), Izola / Via Granisti 4 (entrata dalla Piazza grande), bota d Istria.

Mestna knjižnica Izola
ter vas prisrčno vabi na razstavo slik 

gospe Vide Arhar Čopi iz Semedele pri Kopru.
Ljubiteljska slikarka je bila 23 let članica likovnega Društva LIK iz 
Izole, zdaj pa se je pridružila skupini Pozejdonka, ki deluje v Kopru 
pod vodstvom mentorja Andreja Trobentarja.
Razstavljene slike so narejene v tehniki suhega pastela, akrilov in 
tempere. Razstava bo na ogled ves mesec december v času odprtosti 
knjižnice.

in na ogled praznične razstave v vitrinah
ustvarjalnosti. Razstavljena ročna dela, povezana z adventnim in 
zimskim časom, darili in presenečenji, so delo treh upokojenk iz 
Izole: Jožice Salkovič, Nide Dudine in Zlate Radikon. Tudi ta 
razstava bo na ogled ves mesec december, v času odprtosti knjiž
nice.



mladi-)
dopolnilno zdravstveno
zavarovanje

Končuješ šolanj‘e.
Že veš, kaj te čaka?

KO OSTANES BREZ 
STATUSA, NAJPREJ
POMISLI NA SVOJO
ZDRAVSTVENO
VARNOST.
Zato ne odlašaj in skleni 
paket VzajemnaM/ac//V

najnižja

preisaua
dopolnilnega
zdravstvenega

PAKET \ zavarovanja^

VzajemnaM/ad/ vsebuje:
dopolnilno zdravstveno zavarovanje 
Vzajemn aZdra v je
darilo (bon v vrednosti 20 EUR za ostala 
zavarovanja Vzajemne, majica Vzajemna)
ugodnosti za zavarovance Vzajemne.
Več o zavarovanju v vseh poslovalnicah Vzajemne, na www.vzaiemna-mladi.si ali 
na brezplačni številki 080 20 60.

POMEMBNO!
Po dopolnjenem 26. letu starosti si mora tudi študent s statusom urediti obvezno zdravstveno zavarovanje kot občan. Ko si uredi obvezno 
zavarovanje, priporočamo sklenitev dopolnilnega zavarovanja pri Vzajemni.

MEGA NAGRADNA IGRA
GLAVNA NAGRADA: 6-mesečni najem avtomobila Fiat 500
OSTALE NAGRADE: tečaj potapljanja za dve osebi, dnevna smučarska vozovnica 
za dve osebi (8x), zavarovanja iz ponudbe Vzajemne in vrsta manjših nagrad. 
Kupone in pravila sodelovanja za MEGA NAGRADNO IGRO lahko najdete v naših 
poslovalnicah in na www.vzajemna-mladi.si.
Nagradna igra traja od 10. 09. 2008 do 31.12. 2008.

Vzajemna
Jaz zate, ti zame.

DODATNE
INFORMACIJE

/y MODRA ŠTEVILKA ^

(((• 0802060)

poslovalnice Vzajemne 
www.vzajemna-mladi.si
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Izolanka Nadja Mrmolja 
dobitnica Nobelove nagrade
Izola, majhno nbiško mesto na mini slovenski obali, v svojih ozkih ulicah vzgaja velike talente 

Avgusta so Izolam ponosno vzklikali Vasilij. Vasilij m se z Žbogarjem veselih njegove že druge 

olimpijske kolajne. V Izoli se svetita olimpijski bron in srebro, sedaj pa še zlato posebne vrste. 

Nepričakovano je v veselje in ponos Izolanov prišla novica, da je njihova someščanka, Nadja 

Mrmolja prejela Nobelovo nagrado.
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Vsi že izdajajo Mandrač-a
Zadnje čase se pojavlja vse več kopij Mandrača, ki jih verjetno ti
skajo kje na Kitajskem ali v Romuniji, kjer imajo cenejše digitalce 
kot ga imamo mi. Zaskrbljujoče je, da ga tam tiskajo tudi naši lastni 
naročniki, seveda s prilagojeno vsebino. Komu je bila namenjena ta 
nelegalna izdaja ob Abrahamu se seveda vidi že na prvi pogled.

Uredništvo Mandrača vpisuje v 
Tečaj za moške

Tečaj se bo izvajal le v primeru zadostnega števila udeležencev. Popust se prizna 
vsem, ki se bodo odločili za vsa predavanja. Pedagoški cilj tečaja je; informacij
ski tečaj, ki bo usposobil moškim tisti del možganov, za katerega sploh ne vejo, 
da obstaja.
Modul 1: obvezni tečaj
1. Naučiti se živeti brez mame. (2000 ur)
2. Moja ženska NI moja mama. (350 ur)
3. razumeti, da je nogomet samo šport. (500 ur)
Modul 2: življenje v dvoje
1. Imeti otroke brez ljubosumnosti. (50 ur)
2. Nehati govoriti bedarije, kadar ima žena obiske. (500 ur)
3. Premagati sindrom daljinca. (550 ur)
1. Ne urinirati mimo školjke. (100 ur + praktični del)
2. Razumeti, da čevlji ne morejo sami v omarico za čevlje. (800 ur)
3. Kako priti do koša za perilo, ne da bi se izgubil. (500 ur)
4. Kako preživeti lažji prehlad brez dramatiziranja. (100 ur)
Modul 3: prosti čas
5. Zlikati srajco v manj kot dveh urah. (praktični del)
6. Prebavljati brez riganja, medtem ko ona pere krožnike, (praktični del)
Modul 4 : tečaj kuhinje
7. stopnja (začetniki): gospodinjski aparati, (prikaz z diapozitivi)
ON.... vklop / OFF....izklop
2. stopnja (napredni): moja prva Maggi juha, brez zažganega lonca.
POGLOBLJENE TEME
TEMA 1: likalnik; od pralnega stroja do omare-ta misteriozni proces (vodeni ogledi) 
TEMA 2: nevarnost pri polnjenju posodice za led (demonstracija in diapozitivi) 
TEMA 3: ti in elektrika: ekonomske prednosti pri klicanju mojstra za popravila 
TEMA 4: znanstvena odkritja: kuhanje in odnašanje smeti NE povzroča impotence 
TEMA 5; čeprav si poročen ji lahko še vedno kupiš rože (pogovor s psihiatrom) 
TEMA 6: rolica toaletnega papirja: Ali raste papir v škatli za toaletni papir?
TEMA 7: Spuščanje pokrova školjke-korak za korakom (video konf. s Harvarda) 
TEMA 8: detergenti: doziranje, uporaba (praktični del se izvaja zunaj)
TEMA 9: razlika med košem za umazano perilo in tlemi (laboratorijski preizkus) 
TEMA 10: moški sopotnik- ali je genetsko možno da ne opozarja, ko ona parkira? 
TEMA 11: nadpovprečna komunikacija: mentalne vaje za razumevanje, da je nekaj v 
predalu, ne da bi vprašal....’v katerem predalu in v kateri omari je predal’

Ko nismo imeli nič smo imeli tombolo. Zdaj imamo vse.

Darjanov! mali (delno dvojezični) og-lasi
Prodam vikend na Vršiču. Pogled na morje.
Društvo slepih in slabovidnih kupuje počitniški dom v Izoli. | 
Obvezen pogled na morje.
Veliko podjetje zaradi spremembe namembnosti prodajaj 
napravo za rezanje materialov. Uporabljeno tudi kot rezalec I 
personala. Ponudbe pod: Poslednji vlakec.
Zaradi težav z alkoholom prodajam dvojček, dve garaži, dve 
kopalnici, dve terasi z prečudovitim dvojnim pogledom na 
morje.
Garažni bend nujno potrebuje podzemno garažo za vaje.J 
Lahko tudi na papirju. V zameno za najemnino igramo na^ 
javnih razgrnitvah.
Preprodajalci s trdimi in mehkimi drogami sporočajo 
strankam, da bodo do 15 januarja na letnem dopustu.
(Listje je že odpadlo, iglice pa še niso dovolj zrasle,da bi se 
ubadali z vami...)
I venditori di droga leggera e pesante comunicano alla 
gentile clientela, che saranno assenti fino al lS.gennaio. Ai 
clienti danneggiati sara’ risarcita la vignetta.
Ozdravljeni narkoman išče punco, M se ne prebada. Lahko 
tudi napihljiva...
DVD-je s porno in podobnimi vsebinami za odrasle menjam za 
še nedotaknjene...
Propadli lastnik družinske trgovine, in komaj odprte diskoteke 
v sosednji občini išče propadlo podjetje z uveljavljenim pro
gramom, veliko prostora in malo delavci v izolski občini.
Bivše podjetje za proizvodnjo igrač išče delavce za proizvod
njo otroških piščalk in plišastih škornjev zaradi potreb nove 
diskoteke. Ponudbe pod »Mehano-Techno«.
(Ex azienda di produzione giocattoli cerca mano d’OPERA...)

Nekoč smo bili tako revni, da nismo imeli niti za hitrostne ovire in 
smo si pomagali kar z lastnimi avtomobili.

Kako veš, da živiš v letu 2008?
* za svojo tričlansko družino imaš 15 telefonskih številk.
* svojega otroka pokličeš na mobitel, da mora priti na kosilo, čez nekaj trenutkov 
dobiš e-mail iz njegove sobe, ker ga zanima, kaj je za kosilo.
* že nekaj mesecev se pogovarjaš preko interneta z nekom iz avstralije, svojega sose
da pa nisi videl ze celo leto.
* babica te prosi, če ji lahko pošlješ sliko svojega novorojenca v jpeg formatu, da si jo 
bo lahko dala na ohranjevalnik zaslona.
* zapelješ z avtom v garažo in z mobitela pokličeš domov, da vidiš, če je kdo doma.
* ravnokar si želel vtipkati svoje geslo v mikrovalovko.
* počistiti jedilnico pomeni odstraniti fast food vrečke z zadnjega sedeža svojega 
avtomobila.
* zbudiš se ob 2 zjutraj, greš na wc in po poti nazaj preveriš elektronsko posto.

Blondinke so za ...
- Zakaj blondinka polaga obkladek na rob mize? Ker ji je zdravnik naročil naj da 
obkladek tja, kjer se je udarila.
- Kaj je blondinka, ko je kokoš? Kanibal!
- Zakaj blondinkam umirajo ribice v akvariju? Ker na škatli s hrano piše “HRA
NITI NA SUHEM”
- Zakaj brska blondinka s prstom po majonezi? - Ker išče Tomija!
- Zakaj blondinka odpre mleko že v trgovini? Zato, ker na njem piše: “Odprite 
tukaj.”
- Kaj je največja želja vsakega policaja? Da si kupi privai križišče in da gre kon
čno na svoje.
- Policaj pride v picerijo in naroči pico? Natakar vpraša: “Vam jo razrežem na 4 
ali 8 kosov ?” “Kar na 4, osem jih ne bom mogel pojesti.”
Policaj ustavi avto: “Povozili ste pesca !” “Sem.” "Pa imate dovoljenje?”
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Potiho in na glas

KRIMINALIJE
Oddelek za organizirano kriminaliteto na 
Sektorju kriminalistične policije PU Ko
per je od meseca marca 2008 na obalnem 
območju zaznal povečano problematiko 
preprodaje in uživanja prepovedane dro
ge kokain. Na podlagi zbranih informacij 
so februarja 2008 začeli z intenzivno kri
minalistično preiskavo, usmerjeno proti 
identificiranim posameznikom, za katere 
je obstajal utemeljen sum, da se ukvarja
jo z neupravičeno proizvodnjo in prome
tom s prepovedanimi drogami.
V sami kriminalistični preiskavi je pote
kalo mednarodno sodelovanje z italijan
sko (Guardia di Finanza) in hrvaško (Po
licijska uprava Istarska) policijo. Pri kri
minalistični preiskavi so bili uporabljeni 
tudi prikriti preiskovalni ukrepi. V času 
trajanja kriminalistične preiskave je bilo 
prestreženih skupno okoli 145.000 obre
menilnih telefonskih pogovorov na 98 
telefonskih priključkih, izvršenih med 
posameznimi osumljenci.
Kriminalistom SKP PU Koper je v sodelo
vanju z drugimi policijskimi enotami PU 
Koper uspelo zbrati zadostno število ma
terialnih in drugih dokazov, da so bile na 
Okrožno državno tožilstvo v Kopru po
dane kazenske ovadbe za skupno 29 ka
znivih dejanj Neupravičene proizvodnje 
in prometa s prepovedanimi drogami, 2 
kaznivih dejanj Omogočanja uživanja 
prepovedanih drog in 1 kaznivega deja
nja Nedovoljene proizvodnje in prometa 
orožja ali eksploziva.
Kazenske ovadbe so bile do sedaj poda
ne zoper skupno 17 osumljencev in sicer 
zoper 30-letnega Koprčana, 28-letnega 
Koprčana, 29-letnega Pirančana, 24-let- 
nega Koprčana, 30-letnega Ljubljančana,
22- letnega Izolana, 34-letnega Tržačana,
23- letnega Tržačana, 21-letnega Tržača
na, 27-letnega Izolana, 27-letnega Izo
lana, 30-letnega Velenjčana, 26-letnega 
Izolana, 28-letnega Velenjčana, 26-letne
ga Velenjčana, 24-letnega Velenjčana in 
33-letnega Izolana.
Med kriminalistično preiskavo so zasegli 
666 gramov prepovedane droge koka
in, 4 grame heroina, 56 gramov kono
plje. Poleg prepovedanih drog, pa je bilo 
zaseženih tudi nekaj nedovoljenih snovi, 
ki se uporabljajo v športu in sicer: 17 am
pul Stanozolol, 88 tablet Mesterlone in 
1 ampula Trenobolon.
Zaključna faza kriminalistične preiskave 
je bila izvedena dne 18. decembra okoli 
09.30 ure na območju Portoroža oz. Lu
cije, kjer so aretirali 27-letnega osumljen
ca iz Izole, ko je poskušal prodati okoli 
200 gramov kokaina. Ob izvedbi are
tacije se je osumljenec zaklenil v svoje 
osebno vozilo. Zaradi predhodno znanih 
informacij, da bi lahko bil osumljenec 
oborožen, so kriminalisti SKP PU Koper 
nasilno odprli vrata osebnega avtomo
bila ter odvzeli prostost osumljenemu 
Izolanu, ki pa se je aretaciji upiral. Pri 
sami izvedbi prijetja je, po navedbah Po
licije, osumljenec zadobil sled poškodbe 
na glavi. Ob samem prijetju osumljene
ga orožje ni bilo najdeno, pri kasnejši 
izvedbi hišne prei
skave pa mu je bil 
najden in zasežen
revolver znamke 
Smith&Wesson, 
357 Magnum z
izbrisano serijsko 
številko.

Po prijetju osumljenega 27-letnega Izo
lana so sledila prijetja tudi ostalih osu
mljencev, pri katerih so opravili hišne 
preiskave in jih zaslišali. Po dogovoru 
z Okrožnim državnim tožilcem ODT 
Koper so 19. decembra na zaslišanje k 
preiskovalnemu sodniku Okrožnega so
dišča iz Kopra pripeljali 6 osumljencev. 
Preiskovalni sodnik je po zaslišanju za 
tri Izolane, 22,27 in 33-letnega ter 30- 
letnega Velenjčana odredil pripor.
Novi Kazenski zakonik (KZ-1) predvi
deva za storitev kaznivih dejanj po 186 
čl. KZ zaporno kazen v trajanju od 1 do 
15 let, za storitev kaznivega dejanja po 
187. členu KZ zaporno kazen v trajanju 
od šestih mesecev do 12 let ter za stori
tev kaznivega dejanja po 307. členu KZ 
zaporno kazen v trajanju od šestih me
secev do 10 let.
Sektor kriminalistične policije PU Koper 
nadaljuje s kriminalistično preiskavo, 
predvsem zato, da pridobi dokaze za po
dajo kazenske ovadbe za kaznivo dejanje 
hudodelskega združevanja po 294. KZ 
zoper vse identificirane osumljence. 
Za to kaznivo dejanje kazenski zakonik 
predpisuje zaporno kazen v trajanju od 3 
mesecev do 8 let. Intenzivno poteka tudi 
mednarodno policijsko sodelovanje z iz
menjavo zbranih dokazov in prijetjem še 
nekaj osumljenih, ki se skrivajo v tujini 
in ki so po zbranih dokazih predstavljali 
organizatorje kriminalne združbe.

Še dobro da ni bil v letalu
Nekaj po 22. uri smo bili obveščeni, da 
se je v Sečovljah pri letališču zgodila 
prometna nesreča. Neznani voznik avto
mobila Citroen AX je izsilil prednost 64- 
letni voznici iz Izole. Po trčenju je pustil 
vozilo na kraju in peš zbežal stran. Poli
cisti še iščejo pobeglega voznika.
Veselica kot se sika
Izolski policisti pa so ponoči posredovali 
v gostilni v Simonovem zalivu. Na veseli
ci sta se sprla in stepla možakarja. Polici
sti so ju pomirili in jima napisali plačilni 
nalog. Oba so tudi napotili k zdravniku, 
saj sta bila kar dobro potolčena.
Narobe Dedek mraz
Zvečer je neznanec v Izoli vlomil v tri 
parkirane osebne avtomobile. Kradel je 
torbe, CD-je in cilindrične ključe. Sku
pna materialna škoda znaša 600 evrov. 
Najprej otok, potem še tabla 
Okoli 23.00 ure so koprski policisti priš
li na kraj, kjer je bil 54-letni Izolan sam 
udeležen v prometni nesreči. Zaletel se 
je v prometni znak na cestnem otoku v 
koprskem križišču. Preizkus alkoholizi
ranosti je pokazal pravi vzrok nesreče, 
saj je napihal 0,84 mg/l alkohola, zaradi 
česar so ga pridržali.
Zelo konkreten znanec 
V zgodnjih jutranjih urah smo prejeli ob
vestilo, da pred enim izmed izolskih go
stinskih lokalov leži poškodovan moški. 
Policisti so na kraju našli pretepenega 29 
letnega izolana, ki je v razgovoru pove
dal, da ga je pretepel leto mlajši znanec. 
Po pretepu, kjer je napadalec uporabil 
tudi palico, je poškodovanemu iz žepa 

ukradel tudi 300 EUR. 
Kmalu po sedmi uri 
zjutraj so policisti na
padalca prijeli in ga 
pridržali. Po spisani 
kazenski ovadbi ga 
bodo prepeljali k prei
skovalnemu sodniku.

MALI OGLASI

Nepremičnine

IŠČEMO
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli. Tel. 040 340 
005
- Družina išče dvosobno stanova
nje za daljše obdobje Tel. 040 224 
077
- Slikar, miren, urejen, samski ,star 
53 let, najamem v Izoli garsonjero 
ali sobo s souporabo kuhinje in 
kopalnice , za daljše obdobje Tel: 
031 895 140
- Štiričlanska družina v Izoli IŠČE 
dvo ali dvo in pol sobno stanova
nje za daljše obdobje. Kontakt na 
tel. št. . 040 768 714
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli za daljši čas. 
Tel: 041 211-917
- Iščem eno ali dvosobno stano
vanje v Izoli za daljši čas. Tel: 
041 206-288
- Miren, mlad par nujno išče 
enosobno stanovanje v Izoli. Tel: 
041 435 207
- Štiričlanska družina z mirnim, 
prizadetim odraslim sinom, nuj
no išče dvosobno stanovanje v 
Izoli, tel.: 040 523 334
- Iščem stanovanje-enosobno ali 
garsonjero v Izoli za daljše ob
dobje. tel 041 280 521 
ODDAMO
- Stanovanjsko hišo v starem delu 
Jagodja ZAMENJAM za stanova
nje ali hišo v Izolskem starem me
stnem jedru.
- Oddam enosobno stanovanje v 
Jagodju. Cena po dogovoru, tel 
641 7224
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568
- PRODAMO STANOVANJE 75,34 
M2 Izola - Livade, zgrajeno 1983, 
1. nadstropje, vzdrževano, vsi 
priključki, parkirišče pred in za 
blokom, ZK urejeno, 1. lastnik, 
bremen prosto. Cena 198.000 EUR 
oz. po dogovoru, tel 040 710 010 
ali 041 247 944

Vozila in plovila

- Prodam odlično ohranjen Rena
ult Senic, letnik 1999, prevoženih 
92.000 km, redno servisiran, cena 
4200 eurov. Tel: 031 667 492
- Prodam strešni prtljažnik za Golf 
3 in prtljažnik za Astro Caravan 
(vsak po 40 Eur). Tel 031 737 148

- Prodam Hyundai Santa-Fe, let
nik 2001, prevoženih 103.000 km. 
Dodatna oprema 4 alu platišča z 
zimskimi gumami, inox buli bar. 
Informacije na 041 / 600 159.
- Kupim traktor FERGUSON N 
533 ali 534, ter rotacijsko kosil
nico SIP 135. tel 031 427 626

Delo

- Pomoč na domu starejši osebi 24 
ali nekaj ur nudim, tel 051 498 261
- Iščem inštruktorja (na dom) za ma
tematiko za S.razred. 041845 040
- Gostilna Istra išče dva natakarja ali 
natakarici. Pokličite: 041 345 605
- Sem tehnik zdravstvene nege, nu
dim nego na domu. tel 040 865 251
- Sem medicinska sestra v pokoju 
in nudim nego na domu bolnim in 
ostarelim tudi 24 ur. tel 031 562 
880
- Zaposlim natakarja in več štu
dentov za strežbo v lokalu Istra, 
Tel.: 041 345 605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, 
lx ali večkrat tedensko. Skuham 
tudi obrok hrane. Sem čista in ure
jena. 041 254 886
- Pomagam starejši osebi 24 ur 
na dan ali po nekaj ur. tel 031 
310 410
- Izkušena medicinska sestra 
nudi nego in pomoč na domu. 
tel 031 241 845
- Izkušen DJ vrti glasbo na ra
znih zabavah in obletnicah za 
srednjo generacijo tel 031 578 
327
- Nudim 24 urno pomoč starej
šim in bolnim pri osebni negi 
in gospodinjskih opravilih. 031 
631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 
040 354 048
- Dnevni bar v Izoli išče delavko

Razno

- PRODAM lepo ohranjen hidro- 
pak za črpanje vode iz rezervoarja 
proizvajalca CIMM Italija. Prostor
nina 24 lit, moč črpanja od 2,5 do 
8 bar. Črpanje možno do globine 
8 m. Montaža zidna, višina hidro- 
paka cca. 70 cm. Cena 50 eur. Lo
kacija prevzema Izola-Šared. tel. 
051/251-496
- Kupimo trajno gorečo peč 
Tel: 041 524 233
- PRODAM zelo malo rabljeno 
orodje za sobno telovadbo orbi- 
trek (kot sobno kolo) z merilni
kom časa telovadbe in porabljenih 
kalorij, za ceno 50 eur. Lokacija 
prevzema Izola. tel. 051/251-496
- Prodam LCD TV znamke LG, 
ekran 82 cm, še v garanciji za 350 
Eur. Tel. 070 825 579
- Prodam borderske hlače trespa- 
ss, rabljene 2x, rumeno/črne, uni
sex. Velikost L/XL. Cena 20EUR. 
tel 041 544 428
- Nekje v Izoli smo med spreho
dom izgubili otroški čeveljček 
(Ciciban-Petejan, TEMNO PLAV, 
ZIMSKI). Morebitnega najditelja 
lepo prosimo, da nas pokliče na 
telefon 041 786 624.
- Prodam ekstra deviško oljčno 
olje Tel 041 818 675
- Nudim pomoč pri rednem vzdr
ževanju grobov ter izdelavo načrta 
nagrobnega spomenika. 041 776 748 
po 14. uri
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Felice 2009!
Tutti a dire, per il numero di Natale del 
“Mandracchio ” (che poi sarà anche il 
numero che ci accompagnerà dall’anno 
vecchio a quello nuovo), che è necessario 
dire o scrivere qualcosa che ci induca a 
ricordare le cose belle del periodo passato 
e, contemporaneamente, ci aiuti a sperare 
bene per il futuro.
Ve lo ricordate questo periodo dell’anno 
scorso? Tutti a gridare con gioia: dopo oltre 
mezzo secolofinalmentefuori dalla gabbia 
dei confini! Liberi cittadini di un 'Europa 
che ci consente - ad un tempo - di vivere 
appieno la nostra matrice nazionale senza 
rinunciare a quella di residenza.
Certo, lo spettro della recessione eco
nomica, era all’orizzonte, ma non se ne 
parlava, anzi!
E le beghe di confine sembravano definiti
vamente riposte nell ’angolo più buio della 
storia, da dimenticare quanto prima.
E invece, questa vigilia di Natale, ha visto 
riemergere con prepotenza il problema 
dei confini con la Croazia. A difendere il 
secolare spirito europeo di queste regioni 
soltanto i due deputati italiani al Parla
mento sloveno, con la minaccia di venir 
identificati ancora una volta tra le forze 
ostili al sacro suolo.
E invece, la recessione economica, è uscita 
dall’angolo buio dove si era rintanata 
assumendo le sembianze minacciose della 
disoccupazione, della miseria.
E invece, a livello comunale, abbiamo tra
scorso un anno intero senza poter disporre 
di un bilancio che ci consenta dipianificare 
le nostre attività presenti e future.
E invece, abbiamo affrontato doppie 
elezioni: politiche e amministrative. Se 
al governo dello Stato c ’è stato un avvi
cendamento (se è stato un bene staremo 
a vedere), a livello comunale, pare, non è 
cambiato quasi niente!
Però, abbiamo avuto la nostra bella ro
tonda alle Porte...
Però, abbiamo votato in tempo il bilancio 
per il prossimo anno...
Però, abbiamo inaugurato festosamente, 
dopo qualche decennio, la ristrutturata 
Chiesa di Santa Maria d’Alieto...
Che sia veramente arrivato il momento 
per sperare bene, nonostante le avversità? 
Noi, che abbiamo sempre creduto nella 
laicità dello Stato, dovremmo credere ad 
un intervento della Madonna d’Alieto, la 
quale riconoscente per le manifestazioni 
popolari di questi giorni, abbia convinto 
il nostro Patrono San Mauro a rimandare 
in campo la Colomba della pace con il 
ramoscello d’ulivo?
Lasciateci concludere e farvi gli auguri 
di buone Feste e di un felice, prospero e 
sano 2009, con una bella poesia in dialetto 
isolano della nostra Dorina Beržan 

I me ga domandà come che §è Isola 
la §è bela 

un poco sporca 
gente come parduto 

no la $è granda 
ma a mi la me sta a penèl.

Silvano Sau

Grande festa popolare per la riapertura 
della Chiesa di Santa Maria d’Alieto

Il più antico edificio religioso di Isola, la Chiesetta di Santa Maria d’Alieto, è stata anche uffi
cialmente riaperta al pubblico dopo una chiusura forzata che si è protratta per ben 33 anni.

Numerose le manifestazioni tenutesi in occasione della riapertura della Chiesa di Santa Maria d’Alieto a 
Isola, rimasta chiusa per ben 33 anni. Ci sono voluti quindici anni di restauri per riportare la più antica 
chiesa isolana alla sua funzione originaria di aggregazione religiosa, culturale ed umana sostenuta nei 
secoli. Domenica !4 dicembre la cerimonia ufficiale è stata avviata dal parroco di Isola, Janez Kobal, e dopo 
i messaggi di saluto delle autorità, la benedizione è stata impartita dal vescovo di Capodistria Monsignor 
Metod Pirih. Durante la solenne messa d'apertura il coro parrocchiale è stato accompagnato dall 'organo 
della Chiesa che grazie al restauro è stato rimesso completamente a nuovo. Dopo la benedizione, tutti i 
presenti hanno partecipato in piazza Manzioli ad una vera e propria festa popolare assaggiando i dolci che 
i fedeli in gran quantità hanno preparato per l'occasione. Tra i presenti anche un consistente numero di 
isolani venuti dalla vicina Trieste e dal Friuli Venezia Giulia, per rivedere l'edificio riconsegnato alla sua 
funzione originaria. Tra questi anche l'emozionato Livio Felluga, ormai novantenne, che aveva lasciato la 
nostra città da bambino e che per questa occasione ha voluto farvi ritorno assieme a tutta la famiglia. La 
sera prima della riapertura della Chiesa di Santa Maria d’Alieto, nel duomo di San Mauro il parroco Janez 
Kobal ha benedetto la restaurata statua della Beata Vergine. In seguito la statua è stata portata in proces
sione alla Chiesa di Santa Maria d ’Alieto dove è ritornata nella sua secolare dimora. Tra le manifestazioni 
in occasione dell'inaugurazione della chiesa, diversi concerti sostenuti dal coro "Haliaetum della CI P. 
Besenghi degli Ughi, da! “Coro Accademico dell 'Università del Litorale ’’ e da vari musicisti.

Comune e CAN: approvati i bilanci 2009-2010
Dopo che il Consiglio Comunale la scorsa settimana in seduta straordinaria, ha approvato i 
bilanci di previsione per il biennio 2009 e 2010, assicurando anche i mezzi per le istituzioni 
della Comunità Italiana, il lunedì successivo anche il Consiglio della Comunità Autogestita 
della Nazionalità Italiana è riuscita a portare a casa il bilancio di previsione per i prossimi due 
anni. Per approvare i bilanci di previsione per il biennio 2009-2010 del Comune di Isola ci 
son volute quasi sei ore di dibattiti. Il Consiglio Comunale, infatti, ha dato via libera ad una 
finanziaria pesante 27.206.585 Euro. Sei ore di dibattiti - come ha ribadito qualcuno - molte 
delle quali inconcludenti e confuse, che i partiti di opposizione hanno sfruttato per allungare la 
seduta oltre ogni limite logico con la presentazione di tutta una serie di emendamenti marginali 
che, poi, in ultima analisi, loro stessi hanno preferito non votare in fase di approvazione del 
bilancio generale. La seduta, presieduta dal sindaco Tomislav Klokočovnik, concretamente, 
non ha portato ad alcuna novità: la maggioranza disponeva di un numero adeguato di voti per 
cui avrebbe potuto portare a casa il bilancio senza sottostare alla penalizzazione di un dibattito 
inconcludente e dispersivo. A nulla sono serviti anche gli appelli a non sprecare energie in 
dibatti che, di fatto, non miglioravano le prospettive finanziarie del Comune. Sarebbe stata 
più auspicabile una sintesi d’intenti in vista dei mesi che stanno arrivando e che, anche a 
Isola, non promettono alcunché di buono. Nessuna osservazione, invece, in merito ai capitoli 
riguardanti il finanziamento delle istituzioni della Comunità Italiana che, pur nell’ambito di un 
bilancio alquanto ristretto, si è vista aggiudicare un aumento del 33 per cento rispetto al 2008, 
in risposta alle richieste avanzate dai consiglieri italiani e motivate per risolvere le necessità 
istituzionali e scolastiche della minoranza italiana.
Con l’approvazione del bilancio comunale, tuttavia, si sono create le condizioni per approva
re anche il bilancio di previsione della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana che, 
come noto, è costituito dai finanziamenti assicurati dal Comune e da quelli che, tramite la 
CAN Costiera, vengono stanziati dal Ministero per la cultura. Oltre a coprire le spese mate
riali e di funzionamento della CAN, con il documento sarà possibile portare a termine pure 
i programmi culturali previsti per i prossimi mesi anche dalle CI “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” e “Dante Alighieri”.



Il tradizionale convivio di fine anno organizzato dalla Comunità Autogestita 
della Nazionalità Italiana al ristorante Riviera di Isola si è svolto, come ogni 
anno, con molta partecipazione da parte dei connazionali e simpatizzanti. Cena, 
tombola con ricchi premi e ballo hanno creato una serata allegra e spensierata. 
A salutare gli oltre 150 presenti e ad augurare a tutti buone feste il presidente 
della CAN Silvano Sau. Quest 'anno, la serata è stata condotta con maestria 
dalla sempre briosa Elena Bubola coadiuvata dalle factotum della Comunità 
Agnese Babič e Loredana Bertok. Ad aiutare Elena nella tombola la piccola 
Lia Ruzzier e Clio Božič. Alla musica da ballo ci ha pensato il l'ensemble 
Dober dan. Ricco il gioco della Tombola: una trentina di imprenditori isolani e 
delle località vicine hanno offerto oltre 100premi. Da segnalare i due sponsor 
principali: l'azienda Porting che ha partecipato con 500 Euro e il produttore 
vinicolo Robi Štule che ha offerto il vino per la serata. Da non dimenticare 
l’apporto organizzativo, e non solo, della CAN e l'ottima collaborazione alla 
riuscita della serata da parte del personale del ristorante Riviera.

SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA
Come ogni anno, prima delle festività, la Scuola materna L'Aquilone e la Scuola 
elementare Dante Alighieri hanno presentato in palestra uno spettacolino all 'inse
gna dell 'allegria e i bambini e gli alunni hanno recitato, suonato, cantato e ballato 
davanti ad un attento e divertito pubblico. Il ricco programma presentato dai 
gruppi, che hanno lavorato per preparare i numeri anche dopo l'orario scolastico, 
comprendeva dai canti natalizi ai balli tradizionali, dalle recite in varie lingue di 
poesie alle scenette spesso ideate dagli alunni stessi. Numeroso il pubblico formato 
da genitori e altri parenti che ha apprezzato con gli applausi e le risa la ricchezza 
e la varietà delle esibizioni. Alla fine la preside Simona Angelini ha presentato il 
calendario 2009pubblicato dall’Istituto con il contributo di numerosi sponsor e 
ha premiato gli autori dei disegni che vi sono stati inseriti.

Non c’è più religione
Dalla recessione alla miseria il passo è breve. Soprattutto in una 
località come Isola che nell’ultimo decennio ha conosciuto un 
pauroso calo della propria offerta occupazionale. Nel periodo della 
cosiddetta economia programmata, la nostra località contava tanti 
posti lavoro che la hanno costretta a una forte importazione di 
manodopera. I commenti su tale fatto erano alquanto negativi. E 
oggi, quando si paria di economia reale, come sono i commenti?
Di gran lunga più pessimistici dei precedenti. Infatti, per le nostre 
contrade si sente dire che era molto meglio quando era peggio. 
Ricordiamo che nel “peggio” a Isola albergava l’allegria. Ogni 
famiglia aveva un’abitazione e questo senza essersi dissan
guata per averla. I negozi fiorivano. I locali erano posti dove ci 
si incontrava volentieri. Siccome tutto questo non andava bene, 
sono state intraprese delle misure che dovevano portare a un 
maggiore benessere, misure che come vediamo ci portano sulla 
strada di una estremamente preoccupante situazione economica 
già con Tanno 2009. Anno che sarà, secondo noi, la matematica 
prova del 9. Ora ci consola che nessuna notte è tanto lunga da 
non consentire la nascita di un nuovo giorno.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE 
Manifestazioni culturali
Sino al 5 gennaio 2009, Palazzo Manzioli
SULLE TRACCE DI MITI E LEGGENDE ISTRIANE - mostra fotografica.
Espongono Zarja Ražman, Igor Opassi, Remigio Grižonič.

Martedì, 6 gennaio 2009, ore 16.00, Palazzo Manzioli
LA BEFANA VEN DE NOTE incontro - divertimento dedicato ai bambini.
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Martedì, 13 gennaio 2009, ore 17.00, Vecchia scuola italiana (Isola, Via
Gregorčič 21)
APPUNTAMENTO CON DIALETTO E TRADIZIONI LOCALI -
Esperienze a confronto con i partecipanti. Moderatore: Amina Ondine.
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Mercoledì, 14 gennaio 2009, ore 18.00, Palazzo Manzioli
CONFERENZA sul tema “Medicina moderna o medicina alternativa”.
Relatore: prof. Renzo Carretta. Organizzazione: CI P Besenghi degli Ughi
in collaborazione con UI - UPT.

Biblioteca Domenico Lovisato
CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA

Organizzato dalla Comu
nità degli Italiani "Dan
te Alighieri”, a Palazzo 
Manzioli si è tenuto un 
concerto del tenore triestino 
Germano Crevato che si è 
presentato, per la prima 
volta in Slovenia, con una 
decina di canti napoletani. 
Ad accompagnarlo al pia
noforte la prof, ssa Rosanna 
Bonazza di Tireste. Dopo il 
saluto della presidentessa 
della “Dante ”, Amina Du- 
dine, che ha presentato al 

pubblico presente al piano nobile di Palazzo Manzioli gli artisti triestini, il 
programma del concerto è stato illustrato da Bruna Furlan. Il tenore Germano 
Crevato si è esibito in una decina di canti popolari napoletani, tra i quali 
Silenzio cantatore, Pecchi?, Torna a Surriento.

Si dice e non si dice...
Parliamo del vocabolo “entusiasmo”. L’etimo risale al greco “énthe- 
os” che vuol dire: che ha dentro un dio. Bene quindi: entusiasmo per 
la pittura, per la fine di una battaglia, entusiasmo per il trionfo della 
libertà. Male, invece: entusiasmo per un atleta, per le scampagnate, 
per le vacanze in montagna. Si dirà infatuazione, passione, preferenza, 
predilezione: secondo i casi naturalmente.

G.S.
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La biblioteca Domenico Lovisato e la sala di lettura di Palazzo Manzioli 
riaprono lunedì 5 gennaio 2009, dal lunedì al venerdì dalle 16.00 alle 19.00.

Aula d’informatica
Riapre il 19 gennaio 2009, ogni lunedì e mercoledì dalle 18 alle 21.

La Comunità Autogestita della nazionalità Italiana informa tutti i 
connazionali e gli Enti che quest’anno invece dei messaggi au
gurali di buone feste devolverà i mezzi al “Laboratorio Estivo per 
Bambini” che verrà organizzato nel mese di luglio.

Mille, anzi 2009,
auguri a tutti voi per l’Anno nuovo - 
la Redazione de “Il Mandracchio”
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Prometni vsakdan

Očitno se še ne bomo
rešili količkov in ovir
Prihaja novo leto, in prihajajo novi izzivi. Nekaterim bomo kos, spet drugim, žal ne. To seveda velja za vse, 
tako za navadne občane, kot tudi za tiste, ki na življenje občanov vplivajo s svojimi predlogi in odločitvami. 
Poleg resničnih oblastnikov je to tudi občinska Komisija za tehnično urejanje cestnega prometa.
Komisijo vodi Bojan Zadel, funkcijo je 
prevzel od Darka Grada, ki zdaj vodi 
Center za kulturo, šport in prireditve, 
ob njem pa so še: vodja režijskega 
obrata Edvard Dečman, vodja Občin
ske redarske službe Almin Huremovič, 
policist Diego Bertok, direktor Komu
nale Alojz Zorko in predstavnik Urada 
za prostor, Aleš Peško.
Komisija ima s predlogi občanov in 
krajevnih skupnosti glede ureditve 
prometa v mestu kar nekaj dela, kar 
je tudi normalno, saj prav občani, ki 
ceste in ulice uporabljamo vsak dan, 
vidimo kje so največje težave. Zato 
velikokrat kritiziramo, se jezimo in se 
sprašujemo kateri “m...” se je spomnil 
to ali ono, včasih pa celo konstruktiv
no predlagamo rešitve. Naloge komi
sije so, da posluša vse kar pride od 
nas in težave strokovno preuči, nato 
pa Občinskemu svetu ter občinskim 
strokovnim službam predlaga možne 
ukrepe in rešitve. V tem kratkem man
datu je komisija imela že tri delovne 
seje in obravnavala celo vrsto predlo
gov in pobud. Poglejmo nekatere.

Na pobudo stanovalcev starega mes
tnega jedra bo Komisija skušala najti 
ustrezno rešitev v zvezi s problemati
ko vožnje z motornimi kolesi po ulicah 
starega mesta, predvsem po Ljubljan
ski, Koprski, Gasilski, Pekarniški in 
ulici ob Vratih. Člani komisije se zave
dajo, da je treba v tem primeru reagi
rati preventivno, saj gre velikokrat za 
domačine, ki sicer nimajo kje parkirati 
svojega motornega kolesa.
Kar dolgo brado ima zahteva po ure
ditvi pločnika in prehoda za pešce 
na Cankarjevem drevoredu pri nek
danjem Stavbeniku. Komisija preverja 
tudi možnost postavitve optične hitro
stne ovire in preventivnega radarja.

Komisija bo preverila upravičenost 
zahteve za omejitev hitrosti na cesti 
Šared - Kocina, poleg tega je komi
sija že ugotovila, da je treba postaviti 
ogledala na nepreglednem križišču 
Baredi - Gažon, ter dopolniti pomanj
kljivo usmerjevalno signalizacijo.
Na pobudo občana predlaga komisija 
redarstvu, da okrepi nadzor nad ko
lesarji in mopedisti, ki vozijo v eno
smerno Pittonijevo ulico, proučila 
bo možnost spremembe prometnega 
režima v Postojnski ulici, oziroma, 
da bi uvedli „peš cono", ter presaditev 
dveh cipres v Bazoviški, ki zaradi ne
preglednosti ogrožata varnost izvoza s 
Kraške ulice.
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Dogovorili so se tudi za postavitev 
znaka ..območje umirjenega prometa" 
ter znaka ..prepovedan promet za vsa 
vozila," z dopolnilno tablo »dovoljeno 
za dostavo" na območju Otroškega 
vrtca Livade. Starši šoloobveznih 
otrok pa predlagajo še ureditev zača
snega postajališča v Kraški ulici. 
Zaradi nenehnih težav planirajo po
stavitev dodatnih količkov na Krista
novem trgu, ureditev ulice in posta
vitev korit na Trgu padlih, posebej 
pomembna pa je ureditev prehoda za 
pešce na Prešernovi cesti med Leni
novo in novozgrajeno cesto A.
Na Sončnem nabrežju že urejajo dvo
stransko zoženje na cestišču v višini 
Gasilske ulice, kjer so že zarisali en 
prostor za dostavo in drugega name
nili pešcem. a.m.

WELLNESS &c SP A MIRTA
SAN SIMON HOTEL RESORT

Vaš zaliv miru. 
Ob morju, v naravi.

WELLNESS &' SPA MIRTA
Sprostilne masaže Terapevtsko zdra
vilni program Nega rok Nega nog 
Depilacija Nega telesa Nega obraza 
in dekolte-ja Savna center: zeliščna sa
vna, suha finska savna, infra rdeča sav
na, “rimska” parna kopel.
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lnfo tel. 05 660 3400

URNIK Vsak dan: od 14. do 21. ure htp Simonov zaliv, d.d. izola
Nedelja: od 9. do 13. ure Morava ulica 6o
Sreda: zaprto 63io izola

www.sansimon.si SAN SIMON
HOTEL RESORT



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB0Nova ljubljanska banka d.d., Ljubljana
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Velikemu trgu in mandraču smo vrnili barve in podobo
Leta 2000 smo se lotili stavb na Velikem trgu. Začeli smo na skrajni desni, na Velikem 

trgu 1), kjer je tudi sedež Mandrača. Leto kasneje smo že bili v Verdijevi ulici 2, kjer 
smo obnavljali tretjo hišo z desne, nad pizzerijo Napa, in že naslednje leto (2002) 
poskrbeli tudi za lepšo podobo vmesne stavbe, nad trgovino najboljšega soseda. 
Ostala je še načeta fasada stare občinena Verdijevi 1, kjer smo že naslednje leto 

(2003) ob pomoči restavratorjev zamenjali dotrajano strešno kritino z novimi kleparski
mi izdelki, sanirali stenski omet pritlične etaže in dotrajane okrasne vence na fasadi.

Hiše na tem delu Velikega trga so po končanih obnovitvenih delih ponosno 
pokazale svojo svežo podobo nečimrnim valovom v mandraču in ošabno rdečemu 

zahajajočemu soncu nad Ronkom.
In verjemite, tudi vašega radovednega pogleda bodo vesele.

Vsem Izolankam in Izolanom voščimo zdravja in miru v letu 2009 
in se priporočamo, hkrati pa zahvaljujemo za zaupanje

IZVAJAMO PRENOVE OBSTOJEČIH OBJEKTOV, 
ZUNANJE UREDITVE,
KAMNOSEŠKA IN VSA 
OSTALA ZAKLJUČNA DELA

fOSTI IN KVALITETE

Po novem bo vse po starem
Novo leto, novo naročniško obdobje, nova Izokartica, nov tiskar
ski stroj, novi naročniki, novi sodelavci...
Nekaj pa je tudi starega. Stara (ne po letih) je sestava uredništva. 
Še vedno smo tukaj: Mef, Aljoša, Davorin, Branko, Žare, Mar
jan, Darjan, Vlado, Edi, Saša, Barbara, Ksenija, Nada, Špela, 
Zdenko, Obrad, Boris, Metod, Marino, poštarji in še veliko dru
gih rednih in manj rednih sodelavcev. Stara je tudi naročnina s 
katero se borimo proti recesiji.
Staro bo tudi leto, ki se končuje. Prav mu je.
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dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953


